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VANAF 13 JAAR
65-plussers ook welkom!

De Hoef - Aan Oostzijde 119 in
De Hoef bevindt zich ‘De Groene Hart 
Camping’. Wethouder Zevenhuizen 
(RVB) wil namens het college van 
burgemeester en wethouders
het huidige bestemmingsplan 
aanpassen, zodat het recreatiebedrijf 
kan uitbreiden. Dat zou passen in
het gemeentelijk beleid. Volgens de 
gemeente wordt zo ingespeeld op
de vraag naar vitale recreatieparken 
en recreatiewoningen. Met de groei 
worden 40 campingplaatsen en 21 
recreatieappartementen toegestaan. 
Daarvoor zijn dan wel aanpassingen 
nodig zijn. 

Ruimtelijke kwaliteit
Het college van B & W gaf hoog op 
over de ruimtelijke kwaliteitswinst 
van het eigen voorstel. Met het 
verdwijnen van de bedrijfsmatige 
uitstraling van de locatie zou die 
ruimtelijke kwaliteit verbeteren. Door 
multifunctionele ruimtes te verhuren 
zou ook worden bijgedragen aan
de plaatselijke economie. Om het 
nieuwe bestemmingsplan mogelijk 
te maken zijn diverse onderzoeken 
uitgevoerd en uit de uitkomsten zou 
zijn vastgesteld dat door het plan 
“geen belangrijke nadelige gevolgen 
voor het milieu zijn te verwachten.”
Er zou zelfs geen milieue�ect-
rapportage (MER) nodig zijn. 

Meerdere waarheden?
Het jubelverhaal van de wethouder 
leidde voorafgaand aan de raads-
vergadering al tot kritiek. De omvang
en de groei van het geplande recrea-
tieproject zou te groot zijn. Boven-
dien zou er – anders dan de 
wethouder voorspiegelde – slechts 
één gesprek zijn geweest met 
bezwaarmakers, dat bovendien hele-
maal niet het karakter van ‘mediation’ 
had en vervolgens eerst ook niet was 
opgenomen in het dossier over het 
bestemmingsplan dat ter inzage had 

gelegen. Op verzoek gebeurde dat 
pas in de �nale versie. 

Nu al zonder vergunning
Ook zou uitgegaan zijn van verkeerde 
aannames bij het verkeersonderzoek. 
Daarnaast zou uit gemeentelijke 
stukken vast te stellen zijn dat voor 
een aantal al aanwezige camping-
plaatsen helemaal geen vergunning 
is en dus in strijd met de regels waren 
geplaatst. Ook zou de wethouder 
hebben nagelaten in te gaan op 
bestaande zorgen over de toename 
van geluid. Verschillende metingen 
zouden onduidelijk zijn in de gepre-
senteerde resultaten over geluid en 
geur. Naast de verwachte verkeers-
toename en twijfels over een goede 
milieunormering zou er geen zeker-
heid zijn over een daadwerkelijk 
toezicht op en handhavend optreden 
tegen eventuele illegale bewoning.

“Te veel open eindjes”
Voor de fractie van Ronde Veen 
Belang (RVB) was een en ander 
aanleiding om bij het vaststellen van 
de agenda tijdens de raadsvergade-
ring van 30 mei een opmerkelijk 
voorstel te doen. Fractiewoord-
voerder Tom Hoefs (RVB) stelde voor 
de bespreking van het onderwerp 
alsnog van de agenda te halen en 
dus niet te behandelen. Raadslid Tom 
Hoefs: “Het idee is goed, maar helaas 
zijn er zorgen over de invulling en 
uitwerking.” Hoefs noemde de massa-
liteit, de toenemende verkeersdrukte, 
de geluidsoverlast, het risico van 
permanente bewoningen, zei dat het 
bewuste verkeersonderzoek niet op 
een representatief moment was 
uitgevoerd. “Te veel open eindjes en 
de uitwerking laat te wensen over.
Er is te veel twijfel om een goede en 
evenwichtige afweging te maken.” 
Het onderwerp wordt opnieuw 
besproken in een commissie-
vergadering.

Aanpassingen nodig voor 
uitbreiding recreatie in De Hoef

Raadslid Tom Hoefs: “Het idee is goed, 
maar helaas zijn er zorgen over de 
invulling en uitwerking.”
Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Het jubelverhaal van wethouder 
Zevenhuizen leidde voorafgaand aan 
de raadsvergadering al tot kritiek. 
Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Wethouder Anja Vijselaar (Mobiliteit) bij nieuwe geleiderail aan de Ringdijk 2e Bedijking.  Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Vernieuwde rijbaan
Het gehele asfalt is tot aan de funde-
ring verwijderd. Daar waar de funde-
ring slecht was, is deze ook verwij-
derd en overal op gelijke hoogte 
opnieuw aangebracht. Vanaf daar is 
een laag van circa 20 cm nieuw asfalt 
aangebracht. De enorme verzakking 
van de weg is hiermee opgehaald. 
Wethouder Anja Vijselaar van Mobili-
teit: “Ik ben erg tevreden over de 
nieuwe, verbeterde verkeerssituatie. 
Ook zijn er verkeersdrempels aange-

bracht en is de maximumsnelheid 
van 80 km/u omlaag gegaan naar
60 km/u. Dit, samen met de nieuw 
geplaatste geleiderail zorgt ervoor 
dat de verkeersveiligheid is ver-
beterd.”

Fietspad en situatie T-splitsing
A.C. Verhoefweg verbeterd
Het �etspad dat parallel langs de 
rijbaan loopt, is ook opgeknapt. Hier 
is nieuw asfalt en nieuwe markering 
aangebracht. Dit geldt ook voor de 

T-splitsing met de A.C. Verhoefweg. 
Daar is nu meer ruimte gecreëerd.

In de tussenberm van de rijbaan en 
het �etspad zijn bomen gekapt. Hier 
komen nieuwe bomen voor terug. 
Deze kunnen echter nog niet geplant 
worden omdat er kabels van Stedin 
onder liggen. Stedin heeft het buiten 
werking stellen van deze kabels in de 
planning staan. Zodra dit gebeurd is, 
zullen de nieuwe bomen geplant 
worden. 

Brug Kerkvaart opgeknapt
De brug over de Kerkvaart is
opgeknapt. Leuningwerk is gecon-
serveerd/geschilderd, betonopper-
vlakken zijn hersteld en asfalt is 
vernieuwd waarbij een waterdicht 
membraam is aangebracht en voeg-
overgangen opnieuw gemaakt zijn.

De Ronde Venen - De rijbaan van de Ringdijk 2e Bedijking is volledig 
vernieuwd. Daar waar de fundering slecht was, is deze opnieuw aangebracht. 
Verzakkingen zijn hiermee hersteld. Bomen in de berm tussen de rijbaan en 
het �etspad zijn gekapt, hier komen nieuwe bomen voor in de plaats. Ook 
het �etspad parallel aan deze weg is opgeknapt. Evenals de T-splitsing met 
de A.C. Verhoefweg. De brug over de Kerkvaart is opgeknapt. Om de veilig-
heid te verbeteren, is er een nieuwe geleiderail aangebracht, de maximum-
snelheid verlaagd en zijn er verkeersdrempels aangebracht.

Verkeerssituatie Ringdijk 
2e Bedijking verbeterd

huis-aan-huis bij onze lezers en strijkt 
daarmee een mooie vergoeding op. 
Fijn om je eigen vakantiebudget wat 
op te krikken of om iets moois voor 
te kopen! Gedurende de zomer-
periode gaan veel van onze bezor-
gers er een paar weekjes tussenuit. 
Dat is ze van harte gegund, maar
ook tijdens hun afwezigheid moeten 
onze kranten natuurlijk wel gewoon 
bezorgd blijven worden. Alle thuis-
blijvers willen immers graag weten 
wat er speelt in hun gemeente.
Als vakantiebezorger ben jij degene 
die ervoor zorgt dat er geen uitval
in onze bezorging ontstaat. Als je 
voldoende tijd hebt, kun je zelfs twee 
of drie wijken lopen. Zo help je ons 
uit de brand en spek je mooi je 
banksaldo!
Meer weten of direct aanmelden?
Ga naar www.verspreidnet.nl
of bel: 0251 - 674 433.

Verdien wat extra’s als vakantiebezorger van de Meerbode
Regio - Wil je deze zomer op eenvou-
dige wijze wat extra vakantiegeld 
verdienen? En ben je 13 jaar of 

ouder? Word dan vakantiebezorger 
van de de Nieuwe Meerbode. Je 
bezorgt een aantal weken de krant 



VERSCHIJNT WOENSDAG
DE RONDE VENEN, MIJDRECHT, 
WILNIS, AMSTELHOEK, DE HOEF, 
VINKEVEEN, WAVERVEEN, 
ABCOUDE, BAAMBRUGGE

Postadres
Midrethstraat 9
3641 CB Mijdrecht
Tel. 0297-581698

Aanleveren van advertentie
Dinsdag voor 10.00 uur
verkoopmijdrecht@meerbode.nl

Advertentieverkoop
Nel van der Pol
Mobiel 06-53847419

Advertentie-tarieven:
op aanvraag

Aanleveren van kopij
Maandag voor 15.00 uur
redactiemijdrecht@meerbode.nll

Redactie
Nel van der Pol
Mobiel 06-53847419

Kabalen
Opgave gratis advertenties 
voor www.meerbode.nl/
kabalen-opgeven/

Druk
Janssen/Pers Rotatiedruk

Verspreiding en bezorgklachten
www.meerbode.nl/afzetpunten
www.verspreidnet.nl
Tel. 0251-674433 

Centrale administratie
Visserstraat 10
1431 GJ Aalsmeer
Tel. 0297-341900

Uitgave van
GOUW Uitgevers B.V.
Haarlem-Aalsmeer-Mijdrecht
Onderdeel van 
Regio Media Groep B.V.

136e jaargang

Oplage: 17.050

Ingezonden brieven
Uw brief van max. 250 woorden, dient 
ondertekend te zijn en voorzien van 
naam, adres, telefoonnummer en/of 
e-mailadres. Anoniem ingezonden 
brieven worden niet in behandeling 
genomen. De redactie behoudt zich het 
recht te weigeren dan wel te redigeren.

Let op
Nadrukkelijk maken wij u er op attent, 
dat door ons in deze krant gepro-
duceerd advertentie-, foto-, en/of 
tekstmateriaal niet beschikbaar wordt 
gesteld aan derden. Dus ook niet per 
e-mail, fotokopie of anderszins zonder 
uitdrukkelijke, schriftelijke toestem-
ming van de uitgever!

Privacy
Zie onze privacyverklaring op 
www.meerbode.nl/privacy

Milieu
Onze krant wordt volledig gedrukt 
op FSC-Mix papier van verantwoorde 
herkomst.

WWW.REGIOMEDIAGROEP.NL

Vinkeveen - Het vervangen van de 
brug in Demmerik ter hoogte van 
Arkenpark Mur gaat beginnen. Vanaf 
maandag 10 juni 2024 kunnen boten 
niet meer onder de brug doorvaren. 

Naast de brug wordt dan een tijdelijk 
ponton aangelegd voor �etsers en 
voetgangers. Zij kunnen van het 
ponton gebruikmaken als de brug 
wordt verwijderd en de nieuwe 

Vervangen van brug
in Demmerik van start 

De tijdelijke brug in Demmerik wordt vervangen voor een nieuwe vaste brug. 
Demmerik is daardoor vanaf maandag 17 juni afgesloten voor doorgaand 
gemotoriseerd verkeer.  Foto: Gemeente De Ronde Venen.

aangelegd. Vanaf maandag 17 juni 
wordt daadwerkelijk begonnen aan 
het vervangen van de brug en is 
doorgaand gemotoriseerd verkeer 
op Demmerik niet meer mogelijk.
Ter hoogte van Arkenpark Mur ligt nu 
een tijdelijke brug. Deze is aangelegd 
nadat vorig jaar bleek dat de 
oorspronkelijke vaste brug was 
verzakt en vervangen moest worden. 
De nieuwe brug die nu wordt aan-
gelegd houdt dezelfde doorvaart-
hoogte als de oude, maar wordt wel 
iets breder. De werkzaamheden 
duren ongeveer 12 weken en worden 
uitgevoerd door het Mijdrechtse 
bedrijf de AW-groep. Verkeer wordt 
via N201, N212, Oudhuijzerweg en 
Uitweg omgeleid. Aan beide zijden 
van de Demmerik komen tekst-
borden te staan met daarop welke 
adressen nog bereikbaar zijn en
voor welke adressen moet worden 
omgereden.

Groot onderhoud aan weg
Aansluitend op de plaatsing van de 
nieuwe brug vindt groot onderhoud 
plaats aan de weg Demmerik. De 

weg wordt ingericht als een 30 kilo-
meter-zone om daarmee de veilig-
heid en leefbaarheid te verbeteren. 
Schades aan de weg worden hersteld 
en Demmerik wordt op het oog 
smaller gemaakt door aan de 
zijkanten een andere kleur asfalt te 
gebruiken dan in het midden. De 
huidige verkeersplateaus en de 
‘punaises’ (verhogingen) blijven 
gehandhaafd. De werkzaamheden 
aan de weg worden eind september 
afgerond.

Enige overlast
“De werkzaamheden gaan met
enige overlast gepaard, dat is bij
een project als dit helaas niet te 
vermijden. Uiteraard doen we ons 
uiterste best dit tot een minimum
te beperken. De bedrijven aan de 
Demmerik zijn gewoon bereikbaar, 
bezoekers kunnen gewoon de omlei-
dingsroutes volgen. Het vervangen 
van de brug en het groot onderhoud 
aan de weg is echter noodzakelijk 
om de veiligheid en leefbaarheid te 
verbeteren”, zegt wethouder Anja 
Vijselaar.

De Ronde Venen - Dementiezorg De 
Ronde Venen van Tympaan De Baat 
organiseert voor mantelzorgers, 
mensen met geheugenproblemen, 
professionals en andere geïnteres-
seerden op woensdagavond 26 juni 

een avond over ‘Muziek en Dementie’. 
Embrace Nederland komt deze 
avond vertellen en muziek maken. 
De avond vindt plaats in Dorpshuis 
De Vijf Bogen in Baambrugge
(Pr. Margrietstraat 10) en duurt van 

Dementiezorg De Ronde Venen: 
‘Muziek en Dementie’

19.30 tot 21.00 uur. Je kunt binnen-
lopen vanaf 19.15 uur. Vooraf aan-
melden is niet nodig.
Embrace Nederland ontwikkelt
innovatieve muziekprogramma’s 
voor verschillende doelgroepen. 
Deze avond laten zij zien hoe muziek 
voor iedereen werkt en wat het doet 
met het brein. Naast een informatief 
deel wordt er ook muziek gemaakt 
en krijgen de mantelzorgers tips over 
hoe muziek bij de dagelijkse zorg 
gebruikt kan worden. Wij nodigen 
mantelzorgers uit om hun naaste 
mee te nemen. Voor een gezellige 
muzikale avond en om te ervaren 
wat muziek met je naaste doet!

Informatie
Wil je geïnformeerd worden over
de activiteiten van Dementiezorg De 
Ronde Venen? Geef dit dan door via 
mantelzorg@stdb.nl of 0297 - 230280 
(vraag naar Ester of Tanja). Kijk ook 
eens op www.mantelzorgderonde
venen.nl. Hier vind je ook een 
inschrij�ormulier om je aan te 
melden als mantelzorger.

Foto:  Embrace Nederland - Jan Edwin Geertsema.                         Foto aangeleverd.

Mijdrecht - Een lang seizoen met 
gevechten om de beste plaatsen
in de competitie is afgesloten met 
gezellige bridgedrives. Ook daar 
weer spanningen voor de scores.

Maandag 27 mei
De uitslagen zijn:
1. Kees & Marja Mooij 72,05%,
2. Hans & Nel Leeuwerik 57,47% en
3. Marja Hartmann & René de Jong 
55,83%. Het mooiste spel is gespeeld 
door paar Mooij, 5harten gedou-
bleerd gemaakt! Bij een ander spel 
kwam nagenoeg iedereen op 
4harten met 1up.

Donderdag 31 mei
Deze donderdag was iedereen weer 
gemotiveerd om het beste been voor 
te zetten. De voorgelegde puzzels 
werden weer met enthousiasme 
opgelost, al dan niet met succes.
A-lijn: 1. Henk Hiemstra & Jan 
Broeckmans 63,89%, 2. Dick Licht & 
Sandra Visee 61,46% en 3. René

de Jong & Tineke Schreurs 58,33%.
Paar Van den Brand bood en speelde 
een mooi 6SA-contract. Diverse 
paren speelden 6schoppen 
contracten. Paren Broeckmans,
Licht en Schreurs maakten een prima 
5ruitencontract. Soms ging het mis
in een 5harten en 6harten contract, 
oeps 4 down.
B-lijn: 1. Paula Kooijman & Koos 
Wieling 65,28%, 2. Hubertine van 
Buul & Greet Vonk 59,72% en
3. Wim & Trees Versteeg 55,21%.
Ook hier een paar uitzonderlijke 
spellen: 3SA met 2 ups door paar 
Kooijman, en een gedoubleerd 
4schoppencontract met1up door 
paar Groeneveld en een 3SA met 
3ups door paar De Goede.

Het seizoen zit erop. Alle wedstrijd-
leiders, personeel van het Veen-
weidebad en de reporter werden 
met enthousiasme bedankt voor
hun inspanningen gedurende het 
seizoen!

Seizoen Slotdrives 
Bridgevereniging Mijdrecht

Mijdrecht - Op zaterdag 15 juni 
transformeert de Ringvaart, achter 
het Burgemeester Haitsmaplein in
Mijdrecht, in een levendig spektakel 
wanneer maar liefst 3.000 bad-
eendjes het water op gaan voor een 
spannende race voor het goede doel. 
Om 14.30 uur worden de eendjes te 
water gelaten en begint de strijd. Dit 
kleurrijke en spetterende evenement 
belooft niet alleen een visueel feest, 
maar er zijn ook schitterende prijzen 
te winnen. Alle eendjes hebben 
namelijk een uniek nummer en deze 
corresponderen met een lot dat jij 
kunt kopen. Komt het eendje met 
jouw lotnummer als één van de 
eerste over de �nish? Dan win jij
één van de prijzen die beschikbaar 
gesteld zijn door de lokale midden-
stand van De Ronde Venen.

De spectaculaire hoofdprijs is
een dagje varen in een sloep op
de Amstel voor vier personen,
inclusief een luxe lunch.

Dit jaar komt de volledige opbrengst 
van de Badeendenrace ten goede 
aan De Zonnebloem, afdeling
Mijdrecht. Deze fantastische organi-
satie zet zich met hart en ziel in voor 
mensen met een lichamelijke beper-
king. Met de opbrengst kunnen zij 
hun vakantieweek extra speciaal 
maken. Dus kom langs, koop een
lot en draag bij aan een goed doel. 
Geniet van de Badeendenrace en 
maak kans op mooie prijzen.
Samen maken we een verschil voor 
De Zonnebloem. Badeendjes, 1 voor 
€ 3,– en 4 voor € 10,–, zijn vanaf nu te 
bestellen via: https://bit.ly/4e1lSoK.

Duizenden badeendjes
racen voor het Goede Doel

Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - In de maanden 
juni, juli en augustus hebben alle 
bridgeclubs een zomerstop. Toch zijn 
er ook veel bridgers die graag in de 
zomer willen spelen. Op dinsdag-
avond 18 juni om 19.30 uur is het 
mogelijk om te komen bridgen in
De Willisstee in Wilnis. Het is een 
open bridgedrive dus iedereen is van 
harte welkom. Ook mensen die geen 
lid zijn van een bridgeclub en die 
alleen thuis bridgen, ontvangen wij 
graag. Bij voldoende belangstelling 
volgen er meer avonden.
Aanmelden kan door een e-mail te 
sturen naar bridge.drv@mail.com

(let op: geen gmail) onder vermel-
ding van (beider) naam, e-mailadres 
en telefoonnummer. Ook graag 
vermelden of u een A- of B-speler 
bent. U ontvangt een bevestiging 
van de inschrijving. Alleen opgeven 
kan ook. Dan zorgen wij voor een 
leuke partner. Aanmelden kan tot 
uiterlijk vrijdag 14 juni.
De deelnamekosten zijn € 5,– per 
persoon, te voldoen bij binnenkomst.
Er worden zes rondes van vier spellen 
gespeeld.
Organisatie: Bridgevereniging
De Ronde Venen, telefoonnummer: 
06 - 1542 2255.

Zomerbridge in De Willisstee
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De Ronde Venen - Op dinsdag
28 mei heeft Soos De Cirkel het 
seizoen 2023/2024 weer feestelijk 
afgesloten. Gebouw Zideris was weer 
afgeladen vol en buiten stond de 
barbecue lekker te branden. Peter 
Zeldenthuis had zoals gewoonlijk 
alles weer tot in de puntjes verzorgd 
en iedereen kon genieten van een 
hamburger, een sateetje en nog veel 
meer lekkere dingen.
Het culinaire festijn werd afgesloten 
met een verrassing, want tot grote 
vreugde van iedereen stond Dylan 
van Schooten van IJssalon Gelateria 
Mijdrecht met een ijscokar voor de 
deur. Het blijft altijd moeilijk welke 
smaak je moet kiezen, maar gelet op 
de lach op de gezichten had iedereen 
de juiste keuze gemaakt. Naast Dylan 

ook dank aan Hans Kranenburg die 
dit mede mogelijk heeft gemaakt.
Soos De Cirkel blikt terug op een 
prachtig seizoen met heel veel leuke 
activiteiten. Speciale hoogtepunten 
om te benomen zijn toch wel de 
bowlingavond, de fancy-fair en de 
stamppotavond. Maar eigenlijk is het 
elke dinsdagavond een feestje, zowel 
voor de Soosleden als voor de vrijwil-
ligers. Spelletjes, creatieve werkjes 
knutselen, kleuren, schilderen of 
gewoon even lekker chillen!
Het topteam van vrijwilligers heeft 
alweer een aantal nieuwe ideeën
dus dat betekent dat de vrienden en 
vriendinnen van Soos de Cirkel vanaf 
3 september elke dinsdag weer een 
topavond gaan krijgen! Als je eens 
wilt komen kijken: van harte welkom!

Feestelijke seizoensafsluiting 
Soos De Cirkel

Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - In de raads-
vergadering van 30 mei is Rody van 
der Pouw-Kraan beëdigd als fractie-
assistent voor het CDA. Rody is
22 jaar, woont in Mijdrecht en is 
bezig met de afronding van zijn 
studie politieke geschiedenis aan
de Universiteit van Utrecht. Hij is 
medeorganisator van het AJOC-
festival en sport veel in zijn vrije tijd.
Rody is al jaar vijf jaar actief in de 
lokale politiek. Eerst als lid van de 
o�ciële JongenAdviesCommissie 
(JAC), later als voorzitter van die 
commissie. Binnen de JAC heeft Rody 
zich ingezet om meer jongeren te 
betrekken bij de plaatselijke politiek. 
Ook liet hij eerder bij herhaling van 
zich horen door kritische opmer-
kingen te maken over het gemeen-
telijke jeugdbeleid. Buiten de 
gemeente is Rody ook bekend door 
zijn activiteiten om het openbaar 
vervoer in de regio te verbeteren. 

Sinds september 2023 is Rody ook 
actief als commissielid voor het CDA 
in de Provinciale Staten van Utrecht. 
In de provincie heeft Rody speciale 
aandacht voor de onderwerpen als 
cultuur, inwonersparticipatie en 
mobiliteit. Eén van zijn speerpunten 
is het politiek-bestuurlijk stimuleren 
van het aanleggen van een �ets-
tunnel in de vernieuwde provinciale 
weg N201. De realisatie daarvan 
moet de veiligheid van kwetsbare 
verkeersdeelnemers verbeteren en 
zorgen voor de �etstoegankelijkheid 
van Waverveen. Het garanderen van 
die verbinding voor was in de provin-
ciale plannen allerminst zeker. Mede 
door zijn inzet op provinciaal niveau 
zijn een goede �etsverbinding en 
blijvende bereikbaarheid van Waver-
veen veel duidelijker politiek 
ingekleurd.
Rody is zeer gemotiveerd om zich als 
lokale kracht samen met de gemeen-

Rody van der Pouw-Kraan 
fractie-assistent CDA

Foto:  Almicheal Fraay - @maikeljay.

telijke CDA-fractie in te zetten 
volgens de ideeën van het ‘nieuwe 
CDA’, de koers die is uitgezet door 
landelijk partijleider Henri Bontenbal. 
Vanzelfsprekend kijkt Rody er naar 
uit om samen te werken met alle 
collega’s in de gemeenteraad voor
de inwoners van De Ronde Venen. 
Zijn politieke idealen zijn erop 
gericht om De Ronde Venen
mooier, gezonder, veiliger en
ondernemender te maken.

Hertha JO11-1 seizoenskampioen 
in de Hoofdklasse

Hertha onder de 15 Kampioen

voor Hertha JO11-1. Na een zeer 
succesvol seizoen, waarbij alle 
wedstrijden werden gedomineerd 
door de jongens van Hertha, gingen 
ze iedere keer met de winst naar 
huis. Deze laatste wedstrijd zou
een mooie bezegeling zijn van een 
fantastisch seizoen in de Hoofd-
klasse. Niks was helaas minder waar, 
de zenuwen namen de overhand bij 
de jongens en een winst tegen de 
Legmeervogels mocht uitblijven.
Het was daarna wachtend op de 
uitslag van de tweede in de poule, 
want bij een eventuele winst zou
het op het doelsaldo uitkomen.
Na nog wat spannende momenten, 
kwam het verlossende woord; 
Hertha JO11-1 mocht zichzelf 
kampioen noemen in de Hoofd-
klasse! Een ongelofelijk mooie
prestatie voor de jongens onder
11 jaar oud in Vinkeveen.

van + 9 ten opzichte van de nummer 
twee Alliance onder 15-1 hebben de 
jongens het fantastisch gedaan en 
zijn ze zeer terecht kampioen 
geworden. Het hele jaar is er hard 
getraind en is er ook veel gelachen. 
Het is heel knap dat het team 
kampioen is geworden in de eerste 
klasse met zware tegenstanders
en mooie derby’s tegen Argon en 
Abcoude. Het is een heel hecht team 
geweest met een paar uitblinkers 
waar iedereen zich aan heeft opge-
trokken. Een mooie teamprestatie 
waar de leiders heel trots op zijn!
Nu toe werken naar een hoofdklasse 
toernooi op 15 juni bij ’s-Graveland 
en dan zit het seizoen er helaas op. 
Ze hebben nu al zin in volgend 
seizoen!

Foto aangeleverd.
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Vinkeveen - Afgelopen zaterdag
1 juni zijn de jongens van Hertha 

onder 15-1 kampioen geworden! Met 
drie punten meer en een doelsaldo 

Vinkeveen - Op vrijdag 7 juni 2024 is 
er prijsklaverjassen voor iedereen in 
Café Biljart de Merel in Vinkeveen. Er 
worden vier ronden van zestien gi�es 
gespeeld en dan worden de punten 
bij elkaar opgeteld en is de winnaar 
of winnares bekend. Afgelopen 
vrijdag was Cees Wijngaarden, na 
twee keer tweede te zijn geworden, 
de beste kaarter met 7467 punten. 
De totale uitslag van deze avond 

was: 1. Cees Wijngaarden, 2. en 3. 
Thomas Verkerk. De poedel was voor 
Dirk van Nieuwkerk.
De volgende prijsklaverjas avond
zal dus zijn op vrijdag 7 juni 2024.
Ze starten om 20.00 uur dus wees
op tijd. Aanwezig zijn voor de 
inschrijving: 19.45 uur. Telefoon van 
Café Biljart de Merel is 0297 - 263562.
Arkenpark Mur 43 3645 EH Vinkeveen 
E-mail: demereldorus3@gmail.com.

Prijsklaverjassen in De Merel Het programma voor het klaverjas-
seizoen 2023 -2024 (dus voor 2024): 7 
en 21 juni en 5 juli. Dit is tevens
de laatste klaverjasavond van het 
seizoen 2023-2024. Alle data onder 
voorbehoud. Ook kunnen zij voor
het seizoen 2024-2025 nog enkele 
biljarters plaatsen, voor zowel de 
interne competitie als ook De Ronde 
Venen competitie, zowel dames als 
heren zijn welkom! De clubavond is 
op woensdagavond vanaf 19.30 uur. 
Opgeven: zie 1 kolom hier links naast.

Vinkeveen - Zaterdag 25 mei was daar dan de kampioenswedstrijd 

Wilnis - Devano uit Wilnis heeft 
samen met zijn gezin, kunnen 
genieten van de speciale Ambassa-
deurs dag in Kinderpretpark Juliana-
toren. Deze dag werd hen aange-
boden door Stichting Opkikker.
Voor Devano werd deze dag extra 
bijzonder toen hij naar voren 
geroepen werd. Wat bleek? Devano 
kreeg de exclusieve Opkikker-
medaille opgespeld, omdat hij zich 
zo inzet voor zijn zieke lotgenootjes! 
Devano heeft in het verleden samen 
met zijn gezin een Opkikkerdag 
meegemaakt, omdat de ziekte veel 
impact heeft op het dagelijks leven 
van het hele gezin. Hij zet zich sinds-
dien in voor Stichting Opkikker als 
Opkikker ambassadeur. Op die 
manier hoopt Devano ook andere 
gezinnen te kunnen helpen. Dit is 
niet onopgemerkt gebleven! 
Zaterdag werd Devano tijdens de 
ceremonie naar voren geroepen
om de speciale Opkikkermedaille
in ontvangst te nemen.
Stel dat je te horen krijgt dat jouw 
kind heel erg ziek is of jijzelf ziek 
bent. Het zal je maar overkomen! 
Vanaf dat moment staat je wereld
op z’n kop. Langdurig ziek zijn heeft 
namelijk een enorme impact: het 
vraagt veel energie en doorzettings-
vermogen. Stichting Opkikker orga-
niseert voor deze gezinnen daarom 
een Opkikkerdag, waarbij ze de hele 
dag verrast worden met activiteiten 
die speciaal voor hen georganiseerd 
zijn. Na a�oop van de Opkikkerdag 
kunnen de kinderen ervoor kiezen 
om Opkikker ambassadeur te 
worden. Zij weten tenslotte als geen 
ander hoe het is om zo een onbe-
zorgde dag te krijgen. Als ambassa-

deur doen zij (mee met) allerlei acties 
om geld op te halen voor de Opkik-
kerdagen of om de stichting meer 
bekendheid te geven. Door het 
ambassadeurschap probeert de 
stichting deze kinderen trots,
eigenwaarde, verantwoordelijkheid, 
sociaal contact en kracht te geven. 
Met als uitgangspunt de trans-
formatie van (kind van) patiënt
naar ambassadeur.
De Ambassadeursdagen zijn een 
jaarlijks terugkerend evenement
van Stichting Opkikker om ambas-
sadeursgezinnen weer een moment 
van ontspanning aan te bieden en 
hen te bedanken voor wat zij alle-
maal doen. Na de uitgebreide editie 
in Duinrell op 13 en 14 april, vond
er afgelopen zaterdag een derde 
ambassadeursdag plaats in Kinder-
pretpark Julianatoren. In totaal 
ontvingen zij op zaterdag 25 mei 
ruim 400 gezinnen. Deze dagen zijn 
voor de gezinnen een jaarlijks licht-
puntje en is een uitermate geschikt 
moment voor lotgenotencontact. 

Speciale onderscheiding voor 
Opkikker-ambassadeur Devano

Foto aangeleverd.

6 inderegio.nl • 5 juni 2024NIEUWS





HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Vogeltjes
“Kom maar naar het huis van mijn moeder, dat 
is wel zo makkelijk.” Als ik binnenkom, geeft de 

zoon mij een ferme handdruk. We lopen gelijk door naar de tafel, waar al 
wat papieren klaarliggen.
Het is vrij snel duidelijk dat het om een kleine bijeenkomst zal gaan. 
Iedereen zal in een kleine kring iets kunnen zeggen. Met een kop ko�e 
en een bananensoes, want daar hield moeder van. Naar de muziek moet 
nog gezocht worden. Ze was dol op een lied over een vogeltje, maar welk 
nummer was dat ook alweer? Bij het bespreken van de rouwkaart, laat
ik een afbeelding zien van een paar kleine vogeltjes, waarvan er eentje 
wegvliegt. Het is een schot in de roos.
Als ik een dag later het draaiboek bespreek in het huis van moeder, staan 
er al wat spullen aan de kant. Langzaam wordt een begin gemaakt met 
het opruimen van het huis. Naar het liedje over het vogeltje wordt nog 
steeds gezocht.
Gelukkig is tegenwoordig op YouTube veel terug te vinden, en die 
middag krijg ik een linkje doorgestuurd met het juiste nummer.
In de loop van de week valt het woord vogel vaak. En er komen mooie 
verhalen naar boven over moeders leven.
Bij het afscheid staan drie keramieken vogeltjes ponti�caal op het 
uiteinde van de uitvaartkist.
Ze lijken iedereen aan te kijken. 
De vogeltjes stonden thuis 
bovenop haar kast. Daar 
hielden zij het overzicht.
Na a�oop van de dienst neem 
ik afscheid van de zoon. Niet 
alleen krijg ik opnieuw een 
stevige hand, ik krijg ook de 
vogelbeeldjes in mijn handen 
gedrukt. “Die zijn voor jou. 
Vanaf nu kunnen ze met jou 
meekijken.”
En zo zien nog iedere dag
drie vogeltjes vanaf de kast
in mijn kantoor hoe ik mijn 
werk organiseer en voorbereid.

Tekst en foto’s zijn geplaatst met volledige instemming van de betrokkenen.

LEZERSPOST

“Gaan we nog stemmen voor Europa pa?” vroeg de 
politiek bewuste dochter aan haar pa.  “Jazeker!”, zei pa, 
“De bal ligt nu bij ons, we zijn aan zet. Bij de verkie-
zingen telt ieders stem even zwaar. Politiek, Europa,
het gaat niet alleen over ons, het is ook van ons. “Wat 
voor politiek hebben we nodig in Europa pa?” vroeg de 
politiek betrokken dochter aan haar pa. “Wat jij me zelf 
altijd voorhoudt”, zei pa, “Hetzelfde als in Den Haag, de 
provincies, waterschappen en gemeente: Vrede zoeken, 
recht doen en goed rentmeesterschap. Geen loze 
beloften die niet waar te maken zijn. Niet de weg
van de minste weerstand, niet wegkijken van de 
problemen. Niet de oogkleppen opzetten van egoïsme 
en de korte termijn. Nee, de echte, grote vraagstukken 
eerlijk in de ogen kijken, stappen in de goede richting 
durven zoeken, ook als het schuurt, met vallen en 

opstaan.”  “En wat betekent dat concreet voor Europa 
pa?” vroeg de politiek actieve dochter aan haar pa. “Dat 
ga jij mij nu vertellen” zei pa. “OK”, zei dochterlief, “Denk 
aan vraagstukken zoals veiligheid, klimaat en migratie: 
De wereld wordt niet plat als we maar hard genoeg 
stampen. We hebben in Europa elkaar keihard nodig. 
Echt iets met deze vraagstukken doen, dat kan niet 
zonder Europa, pa.”  “Stemmen we strategisch in Europa 
pa?” vroeg de politiek wakkere dochter aan haar pa. 
“Pas daarmee op!” zei pa, “blijf trouw aan je overtuiging, 
probeer juist zo het verschil te maken. Voor je het weet 
zit je met een strategische kater, doe je zelf je idealen 
de das om. In plaats van de zoveelste stem op de grote 
hoop kun je met een dappere, kleine club juist iets 
unieks toevoegen, dat het waard is om voor te gaan.”
Ik ben er wel uit, voor mij is het niet “… Joost mag het 
weten.” Ik stem ChristenUnie. Voluit christelijk, het zout 
in de pap, positieve smaakmaker! Alle stemgerechtigde 
lezertjes een goede stembusgang gewenst!
Hendrik Palm, Wilnis.

“Gaan we nog stemmen
voor Europa pa?”

Regio - In een speciale uitgave van 
de Stichting Proosdijer Publicaties 
doet Chris Woerden verslag van zijn 
onderzoek naar de militairen die 
vanuit de Proosdijlanden gediend 
hebben in het leger van Napoleon. 
Leden van de historische vereniging 
ontvangen deze uitgave gratis bij het 
juninummer van de Proosdijkroniek. 
Het boekje is na half juni ook in 
beperkte oplage verkrijgbaar bij 
enkele boekhandels.

Conscriptie
Het waren roerige tijden in de Proos-
dijlanden tussen 1770 en 1815, met 
steeds wisselende machthebbers, 
regimenten soldaten uit andere 
landen die ingekwartierd moesten 
worden, economische malaise, stil-
vallende handel en grote onzeker-
heid. De conscriptie (dienstplicht) 
raakte menig gezin in de Proosdij-
landen, maar wat het in werkelijkheid 
deed met de omgeving van de lote-
ling is nauwelijks terug te vinden.

Militairen uit de Proosdijlanden 
in het Bataafs-Franse leger

Regio - Al jarenlang organiseert IVN 
De Ronde Venen en Uithoorn zomer-
�etstochten. Deze tochten worden 
altijd uitstekend bezocht. Zo kunt u 
ook dit jaar weer gratis deelnemen 
aan vijf tochten. Je �etst een route 
van circa 25 kilometer, in de directe 
omgeving. Je �etst een rustig tempo, 
dus ook geschikt voor �etsers zonder 
elektrische ondersteuning, Halver-
wege is een pauze waar één van de 
natuurgidsen een natuurpraatje zal 
houden. Neem zelf iets te drinken 
mee. De eerste �etstocht is op
dinsdagavond 11 juni. Ze vertrekken 
om 19.15 uur vanaf het Raadhuis-
plein tegenover het Kruidvat in
Mijdrecht. Ze kijken naar u uit
op deze altijd gezellige �etstocht.
U kunt per keer beslissen of u 
mee�etst. Dus noteer alvast de 
volgende data. Dinsdagavond 9 juli 
en dinsdagavond 6 augustus. Ook 
dan vertrekken we vanaf het Raad-
huisplein. De laatste twee �ets-
tochten zijn op vrijdagmiddag

23 augustus en 6 september. Let
op want we vertrekken dan van
een andere locatie. Op 23 augustus 
vertrekken we om 13.30 uur vanaf 
het Spoorhuis in Vinkeveen. Op
6 september om 13.30 uur vanaf
het Spoorhuis in Uithoorn.
Opgave niet nodig.
Info: Anja de Kruijf, 06 - 5892 4521.

Łoȟerfietstochten
met Natuurpraatje

Regio - Jeu des Boules-vereniging
’ t Wilgenho�e’ in De Kwakel is op 
zoek naar nieuwe leden. Het liefst 
heren, maar dames mag natuurlijk 
ook. Ze spelen op woensdag en 
donderdag. Je kan een dag per week 
spelen, maar beiden kan natuurlijk 

ook. Ben je tussen de 60 en 80 jaar 
jong en lijkt het je wat? Schroom
dan niet en kom eens op een van 
deze dagen kijken op de baan.
Voor informatie: bel André de Jong 
via 06 - 5499 0298 of Ineke van der 
Jagt via 06 - 2278 9428.

ee˖ocht: leden voor Jeu des %oules

Foto aangeleverd.

Regio - Marc Argeloo heeft zich altijd 
verbaasd over hoe mager de kennis 
in de maatschappij over natuur is. De 
media beperken zich voornamelijk 
tot in het oog springende, en vaak 
dezelfde, soorten als reuzenpanda, 
leeuw of tijger, of dodo en dino-
saurussen als het om uitgestorven 
soorten gaat. Berichtgeving kent 

nauwelijks een diepere, bijvoorbeeld 
historische, context. Luchtige weetjes 
en berichten van incidenteel karakter 
voeren de boventoon, ontdaan van 
hoe deze in een groter geheel passen, 
zoals dat bij bijvoorbeeld gezond-
heidszorg of economie meestal wel 
duidelijk wordt. Een theorie over het 
ontbreken van een natuurhistorisch 

�e˖ing ¡arc �rgeloo over ¥atuur࢛ 
amnesie en 50-jarig bestaan IVN

Foto aangeleverd.

bewustzijn werd in 1995 geïntro-
duceerd, het shifting baseline 
syndrome. Het was ook een periode 
waarin historische kennis over natuur 
meer in de belangstelling kwam te 
staan. Dat ‘syndroom’ vormde voor 
Marc Argeloo het aanknopingspunt 
om natuurhistorische informatie uit, 
bijvoorbeeld, onderzoek aan 
fossielen, duizenden jaren oude 
kookplaatsen, menukaarten en reis-
verslagen van ontdekkingsreizigers 
op een rijtje te zetten, en het beeld 
daaruit te vergelijken met informatie 
uit de natuur zoals deze sinds
1970 wordt verzameld, en wat ons
referentiekader voor ‘natuur’ vormt. 
De blinde vlek over natuurhistorie die 
daaruit voortkwam bleek groot, heel 
groot.
In zijn lezing neemt Marc ons mee 
naar vergeten natuur en opent hij 
onze ogen voor de natuur die we al 
zijn kwijtgeraakt waar we geen besef 
meer van hebben.
Kom naar de lezing en vier het 
50-jarig bestaan van IVN De Ronde 
Venen & Uithoorn mee. Kom zaterdag 
8 juni naar ’t Oude Parochiehuis in 
Mijdrecht, Bozenhoven 152,
3641 AJ Mijdrecht. De inloop is vanaf 
15.00 uur. We starten met ko�e en 
taart. De lezing start om 16.00 uur en 
we sluiten af met een borrel. We zien 
je graag zaterdag verschijnen.

Burgerlijke Stand
De regelgeving door Napoleon 
leverde een nauwkeuriger admini-
stratie, o.a. door de invoering van
de Burgerlijke Stand.

Complexe en chaotische periode
Chris Woerden begint het verhaal 
met een schets van een complexe
en chaotische periode in de lokale 
geschiedenis met zoveel mogelijk 
verwijzingen naar de ‘kleine man’
uit de Proosdijlanden. Vervolgens 
worden de regimenten waarin de 
mannen uit de Proosdij dienden 
beschreven. Doordat de gegevens 
van tientallen militairen uit onze 
omgeving achterhaald zijn, vinden 
we in deze publicatie veel bekende 
familienamen terug. Hopelijk zijn 
deze mannen hierdoor wat meer
uit de anonimiteit gehaald en 
hebben zij meer gezicht gekregen.
Van alle genoemde militairen zijn 
nogal wat genealogische gegevens 
gevonden.
Een apart hoofdstuk hierover is in te 
zien op de website van De Proosdij-
landen, onder het tabblad genea-
logie (www.proosdijlanden.nl).

Foto aangeleverd.
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De Ronde Venen - Erwin Oudshoorn 
is geboren met een lymfatische 
malformatie, waardoor hij er anders 
uitziet. Zijn hele leven heeft hij te 
maken gehad met mensen die hem 
aanstaren, nakijken en zelfs ver-
velende opmerkingen maken. 
“Vroeger waren we op vakantie in 
Limburg en ik kan me nog goed 
herinneren dat volwassen mensen 
vervelende opmerkingen maakten 

op straat. Het maakte ons als gezin 
boos en verdrietig,” aldus Erwin. 
Natuurlijk was het niet alleen tijdens 
deze ene week vakantie; hij vervolgt: 
“Nog steeds heb ik dagelijks te 
maken met vooroordelen. Zo hielp ik 
vorig jaar in de decembermaanden 
vrijwillig bij de pakketservice hier in 
Mijdrecht om iemand te vervangen. 
Het bedrijf werd achter mijn rug
om zelfs gecomplimenteerd dat

‘Nog steeds heb ik te maken 
met vooroordelen’

ze iemand met een afstand tot
de arbeidsmarkt in dienst hadden 
genomen, terwijl ik daar geheel
vrijwillig stond. Ze dachten dus
dat ik loco loco was.”

Staren
Hij stond er nooit echt bij stil, maar 
de vooroordelen bij de pakketdienst 
zetten hem aan het denken. Als ze 
daar al vooroordelen hebben, dan 
hebben ze die overal! Zo bedacht
hij zijn eigen kledinglijn met ludieke 
teksten zoals ‘Blijf staren, misschien 
doe ik een trucje’ en ‘Stop met staren, 
begin met zien’ die op T-shirts en 
hoodies prijken. Voor mensen met 
autisme, die zich vaak niet herkennen 
in hun uiterlijk maar wel willen laten 
zien wie ze zijn, is er een shirt 
beschikbaar met de tekst: ‘Altijd 
Uniek Totaal Soms Mysterieus 
Excellent’.
De kledinglijn is vernoemd naar het
‘I Love You’-symbool – de wijsvinger, 
duim en pink omhoog – uit de 
Amerikaanse gebarentaal, wat
ook het logo van Capido vormt,
zijn datingapp voor mensen met
een beperking en autisme. Met dit 
symbool is ook een collectie beschik-
baar bestaande uit T-shirts, hoodies 
en sokken. De kleding is online te 
bestellen via www.ilywear.nl.

Wilnis - Met groot enthousiasme 
nodigen wij iedereen uit voor een 
speciale avond ter gelegenheid van 
ons 40-jarig bestaan. Dit bijzondere 
jubileum vieren we graag met onze 
gewaardeerde klanten en vrienden. 
We zijn extra trots om tijdens dit
feestelijke event het eindresultaat te 
presenteren van onze opgeknapte 
kapsalon.
Sinds 1984 hebben wij met passie 
prachtige kapsels mogen creëren.
Van nostalgische coupes uit de jaren 
80 tot de meest trendy en eigentijdse 
kapsels van vandaag. Nu is het tijd
om terug te kijken op deze mooie 
jaren en vooruit te blikken op de
vele jaren die nog komen gaan.
Tijdens een feestelijke avond op 
woensdag 12 juni kan je tussen
17.00 en 20.00 uur in onze studio 
(Dorpsstraat 63, Wilnis) genieten van:

-  Live muziek: sluit de avond
swingend af met een optreden
van de band ‘Brassamble’.

-  Goodiebags: de eerste 40 gasten 
ontvangen een speciale goodiebag 
als aandenken aan deze feestelijke 
avond.

-  Product- en kleuradvies: een
vertegenwoordiger van Keune
zal aanwezig zijn om u te voorzien 
van professioneel product- en 
kleuradvies.

-  Hoofdhuidanalyses: een specialist 
van Mediceuticals biedt gratis 
hoofdhuidanalyses aan en geeft 
advies voor een gezonde hoofdhuid.

-  Rad van Fortuin: draai aan het Rad 
van Fortuin en maak kans op
fantastische prijzen!

-  Speciale aanbiedingen: pro�teer
van unieke aanbiedingen die
alleen tijdens het event geldig zijn.

Feel Good Salon
viert veertig jarig jubileum

Regio - Sinds kort is de regio een
activiteit rijker, namelijk een Outdoor 
Escape Game door Uithoorn en
De Kwakel. De game is van Waouw 
Outdoor Escape Games en Bamboe-
labyrint Nirwana uit De Kwakel. Het
is een puzzeltocht op escaperoom-
niveau. Jij en je team beginnen op-
gesloten in de (bamboe) gevange-
nis. Alleen door samen te werken, 
codes te kraken en geheime bood-
schappen te ontrafelen, kunnen jullie 

ontsnappen. Dit avontuur duurt 
ongeveer een uur, inclusief instruc-
ties. Daarna wacht jullie een avon-
tuurlijke tocht van 12,5 kilometer 
door Uithoorn en De Kwakel, waarbij 
jullie als Kroongetuige aan de hand 
van een gedetailleerde speelkaart 
overtuigend bewijs moeten
verzamelen tegen een beruchte
drugscrimineel (duurt 2,5 - 3,5 uur).
Beide delen kunnen ook afzonderlijk 
worden gespeeld. Kies je eigen 

Outdoor Escape Game - De Kroongetuige

Vinkeveen - Een 26-jarige man uit 
Vinkeveen die zijn buurvrouw wilde 
doden, is op 27 mei door de rechtbank 
Midden-Nederland te Utrecht volledig 
ontoerekeningsvatbaar verklaard.
Wel is hij schuldig bevonden aan 
poging tot doodslag, maar door zijn 
ontoerekeningsvatbaarheid is hij 
ontslagen van alle rechtsvervolging.
Op 28 augustus 2023 probeerde hij zijn 
buurvrouw te doden door haar 24 keer 
met een schroevendraaier te steken in 
haar rug, arm, schouder, borst en buik 
waar zich vitale organen bevinden.
Hij stak haar vanuit het niets in de rug, 
bleef veelvuldig steken toen het slacht-
o�er op de grond lag. Zelfs toen het 
slachto�er wist te vluchten bleef hij 
stekend achter haar aan komen.
Het slachto�er heeft tijdens de rechts-
zitting verklaard dat het incident heeft 
geleid tot angstgevoelens en zorgen 
over de toekomst aangezien de dader 
haar buurjongen is.

Bizarre wanen
Uit rapportage van de psychiater blijkt 
dat bij de buurjongen sprake is van 
schizofrenie en misbruik van cannabis. 
Ook is gebleken dat er bij de buur-
jongen meer dan zes maanden sprake 
was van paranoïde en bizarre wanen. 
De dag dat hij zijn buurvrouw neerstak 
dacht hij dat zij losgeld had betaald 

voor zijn leven en wilde haar daarom 
doden.

De psychiater en psycholoog die de 
buurjongen onderzochten, hebben 
geconstateerd dat door de psychoti-
sche toestand van de verdachte de 
controle over zijn gedrag volledig
was verdwenen en er sprake was van 
achtervolgingswanen, grootheids-
wanen. Deze wanen waren ook 
maanden na de poging tot doodslag 
op zijn buurvrouw nog aanwezig.

Onderzoek ziekelijke stoornis
De O�cier van Justitie eiste de opleg-
ging van een tbs-maatregel met voor-
waarden, gelet op de ernst van de 
feiten, de ernst van de stoornis, de 
mate van gevaarzetting en het hoge 
risico van recidive (de kans op
herhaling van strafbare feiten, red.).
De reclassering adviseerde ook een 
tbs-maatregel met voorwaarden op te 
leggen. Een ‘terbeschikkingstelling’ 
(tbs) is een maatregel om de samen-
leving te beschermen tegen mensen 
die ernstige misdrijven plegen terwijl 
ze lijden aan een ziekelijke stoornis
of gebrekkige ontwikkeling.
In dat soort gevallen worden 
verdachten voorafgaand aan de rechts-
zaak opgenomen in een psychiatrische 
kliniek voor observatie en onderzoek.

Buurjongen die buurvrouw wilde doden 
volledig ontoerekeningsvatbaar

Na a�oop van de observatie stelt het 
onderzoeksteam een verslag op met 
een advies aan de rechtbank. In dat 
onderzoeksteam zitten ook een psychi-
ater en psycholoog. Aan de rechtbank 
is geadviseerd de mogelijkheden tot 
het opleggen van een zorgmachtiging 
te onderzoeken.
Een zorgmachtiging is gedwongen 
zorg voor mensen met een psychische 
stoornis die een gevaar zijn voor
zichzelf of anderen, zoals agressie of 
geweld, bijv. door verplichte medicatie 
en opname in een instelling voor
Geestelijke GezondheidsZorg (GGZ).

Toenemend ziekte-inzicht?
Volgens de betrokken psychiater en 
psycholoog kan op de lange termijn 
het recidive-risico op gewelddadig 
gedrag als matig tot hoog worden 
ingeschat als er géén anti-psychotische 
medicatie gebruikt. Bij gebruik van 
medicijnen kan het risico op geweld-
dadig gedrag vooralsnog als laag tot 
matig kan worden ingeschat. Ten tijde 
van de rapportages aan de rechtbank 
was de psychotische toestand nog
niet volledig naar de achtergrond 
verdwenen.
Als de psychose genoeg is verminderd 
en er toenemend ziekte-inzicht en 
probleem-inzicht wordt getoond kan 
volgens rapportage van de psycholoog 

worden overgegaan naar een fase
in behandeling van de psychische 
stoornis waarbij er geen continue 
opname in een zorginstelling meer 
nodig is.

Verplichte medicatie
De rechtbank in Utrecht heeft het 
advies van de psycholoog en de 
psychater overgenomen en besloten 
tot het opleggen van een zorgmachti-
ging en dus geen tbs-maatregel met 
voorwaarden opleggen, zoals door
de O�cier van Justitie was geëist. De 
Rechtbank in Utrecht heeft geoordeeld 
dat behandeling van de psychotische 
stoornis in een gewone GGZ-instelling 
voldoende zou moeten zijn om het 
risico op recidive (kans op herhaling 
van strafbare feiten) voldoende te 
verminderden. Ook zou de behande-
ling in de GGZ-instelling voldoende 
bescherming zou moeten bieden 
tegen verder afglijden van de dader.
Er zal tijdens de behandeling sprake 
zijn van verplichte medicatie.

De rechtbank in Utrecht acht het 
opleggen van een tbs-maatregel te 
zwaar. Dat stelt de rechtbank vast naar 
aanleiding van de adviezen van de 
psycholoog en psychiater. Daarom is 
door de rechtbank besloten dat een 
lichtere behandeling d.m.v. een ‘zorg-
machtiging’ in plaats van ‘tbs met voor-
waarden’ het meest passend is. De 
rechters hebben meegewogen dat de 
verdachte nooit eerder is behandeld 
voor psychische problemen en nooit 

eerder met justitie in aanraking is 
gekomen.
De zorgmachtiging zal voor een 
periode van zes maanden worden 
verleend. Mocht na a�oop van deze 
periode gedwongen zorg nog steeds 
noodzakelijk zijn, dan kan de recht-
bank besluiten om de zorgmachtiging 
te verlengen.
De rechtbank heeft de buurjongen 
schuldig verklaard aan poging tot 
doodslag, waarbij hij niet strafbaar
is en wordt ontslagen van alle
rechtsvervolging omdat hij volledig
ontoerekeningsvatbaar is verklaard.

De rechtbank heeft geoordeeld dat 
door het gewelddadige gedrag – het 
veelvuldig blijven steken in de rug,
de buik en de borst waar zich vitale 
organen bevinden terwijl hij het slacht-
o�er in bedwang tegen de grond hield 
én het stekend achtervolgen van het 
slachto�er tijdens haar vlucht – blijkt 
dat er een grote kans was dat de buur-
vrouw door hem zou worden gedood.
Dat het 53-jarige slachto�er niet is 
overleden en het bij een poging tot 
doodslag door haar 26-jarige buur-
jongen is gebleven, noemt de recht-
bank in het vonnis “een gelukkige 
omstandigheid die niet aan het 
handelen van de buurjongen is te 
danken.” Het slachto�er wist uiteinde-
lijk zelf te ontsnappen uit de greep
van haar 26-jarige buurjongen, die 
haar tegen de grond hield en keer op 
keer op haar instak, en wist zelf uit
haar eigen woning te vluchten.

vervoersmiddel: auto, �ets of bij-
voorbeeld een e-chopper. Arrange-
menten zijn te boeken zoals ko�e of 
thee met heerlijk zelfgebakken taart 
van Bamboelabyrint Nirwana, lunch 
en voor grotere groepen andere 
opties op maat. De activiteit is leuk 
voor mensen uit de regio maar ook 
daarbuiten. De eerste spelers zijn
in ieder geval erg enthousiast. Zie
voor alle informatie: www.outdoor
escapegames.nl/de-kroongetuige.

Mijdrecht - Dinsdag 11 juni is er 
weer de maandelijkse bingo. Er zijn 
weer hele mooie prijzen. De bingo 
start om 14.00 uur. De kaartjes 

kosten € 0,50 per stuk. De organisatie 
hoopt U weer te zien in gebouw De 
Rank, Prins Bernhardlaan, Mijdrecht, 
tegenover de Vijver en Veenstaete.

Buurtbingo Proostdijland
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De Ronde Venen - Wat is goede 
ruimtelijke ordening? Over het alge-
meen ligt dat vast in bestemmings-
plannen, die zijn vastgesteld door
de gemeenteraad. Bij een aanvraag 
om daar van af te wijken moet een 
procedure worden gevolgd om 
alsnog een omgevingsvergunning
te verlenen. De gemeenteraad moet 
dan stemmen over een verklaring 
van geen bedenkingen.
Vorige week is in de raadsvergade-
ring een vroegtijdig einde gekomen 
aan de behandeling van zo’n aan-
vraag. Het gaat om het perceel Gein-
Noord 61 in Abcoude. Het college
wil medewerking verlenen om een
agrarische bedrijfswoning om te 
zetten naar de bestemming ‘platte-
landswoning’. De kwestie loopt al 
sinds 2019. Volgens het college staat 
er niets in de weg om te voldoen aan 
het wijzigingsverzoek. Eenvoudig 
gezegd: Of de raad maar even bij
het kruisje wilde tekenen.

Geen probleem
Voorafgaand aan de raadsvergade-
ring is in commissieverband lang 
vergaderd over het plan. Wethouder 
Zevenhuizen van Ruimtelijke
Ordening zag geen enkel probleem. 
Volgens hem zou uitgebreid en goed 
onderzoek aangetoond hebben dat 
er geen belemmeringen zijn, voor 
wat betreft te veel geur- en geluids-
overlast. De woning op perceel Gein-
Noord 61 is formeel een tweede 
bedrijfswoning, behorend bij de 
naastliggende melkveehouderij. 
Maar de bewoner van Gein-Noord 61 
is geen eigenaar van dat agrarisch 
bedrijf op Gein-Noord 62, heeft er 
ook geen verdere binding mee en 
mag er volgens het bestemmings-
plan niet blijven wonen.
Dat is ook de opvatting van de
eigenaar die het agrarisch bedrijf 

ruim tien jaar geleden kocht. Hij 
stemt niet in met de omzetting van 
de tweede bedrijfswoning op Gein-
Noord 61 naar een plattelands-
woning. Het college van B & W wil 
door het verlenen van een omge-
vingsvergunning het wel mogelijk 
maken om de voormalige agrarische 
bedrijfswoning te gebruiken als plat-
telandswoning. Dat zou passen in 
het gemeentelijk beleid. Het college 
vindt ook dat er geen onaanvaard-
bare geluids- en geurhinder zou zijn, 
Volgens het college is er sprake van 
een aanvaardbaar woon- en leefkli-
maat en daarom is toekennen van de 
status plattelandswoning mogelijk.

Zelfvoorzienende kringloop
Op de website van de agrarische 
onderneming staat begin juni:
“In een traditionele grupstal staan
40 melkkoeien, allen nog met 
horens, die in de zomer dag en nacht 
in de wei staan. Naast koeien en 
kal�es zijn er ook 50 fokschapen
die elk voorjaar voor de nodige 
lammetjes zorgen. Er is zelfs een 
varkensbos, daar scharrelen Bonte 
Bentheimers rond.” De digitale tekst 
loopt door: “Onze boerderij heeft 
voldoende land en is daarom geheel 
zelfvoorzienend in de ruwvoer-
behoefte voor de dieren (vers gras, 
hooi en kuilgras). De mest die gepro-
duceerd wordt dient als voedsel voor 
het gras op eigen land en alle rest-
producten zoals de wei van het kaas-
maakproces gaat naar de varkens. 
Daarnaast zijn we vrijwel zelfvoorzie-
nend in onze energie behoefte door 
middel van zonnepanelen voor elek-
triciteit en zonnecollectoren voor de 
warmwatervoorziening. Zo wordt
de kringloop rond gemaakt en het 
gehele productieproces van gras-
sprietje tot overjarige kaas in eigen 
hand gehouden!”

Vol ambitie
Als een meerderheid van de raad
op 30 mei al akkoord had willen 
gaan met het collegevoorstel,
dan zorgde de inspraak van Arend 
Hogenhoud op die avond voor een 
opmerkelijke gebeurtenis. De jonge 
ondernemer maakte de raadsleden 
deelgenoot van zijn opvattingen.
“Geachte raadsleden. Graag wou
ik inspreken over het raadsvoorstel: 
omzetten bedrijfswoning naar plat-
telands woning te Gein-Noord 61. 
Mijn naam is Arend Hogenhout, een 
jonge ondernemer vol ambitie en 
toekomstperspectief voor ons
melkveebedrijf Kaasboerderij
Geingenoegen. Momenteel wordt 
dit bedrijf door mijn vader en mij 
gerund. Ons bedrijf is een goed-
lopend, veelzijdig familiebedrijf met 
ook inhuurkrachten en personeel 
waar we zeven dagen in de week van 
‘s ochtends vroeg tot ‘s avonds laat 
met passie werken aan het melken, 
voeren en verzorgen van onze 
koeien de productie van kaas, zuivel 
en vlees in onze zuivelmakerij en 
verkoop in onze landwinkel aan 
huis”.

Klein detail
Hogenhout vervolgde met: “Klein 
detail: de zuivelmakerij en winkel 
staan extreem dicht tegen de 
tweede bedrijfswoning aan, onge-
veer 5 meter. Daarnaast houden wij 
ons ook nog bezig met de reparatie 
van landbouwwerktuigen. Kortom, 
een zeer divers en druk bedrijf waar 
veel drukte, geluid en geur plaats-
vindt op enkele meters naast de 
tweede bedrijfswoning. Waarom we 
hier staan? Wij staan hier omdat wij 
een dringende behoefte hebben aan 
een tweede bedrijfswoning. Momen-
teel woon ik noodgedwongen ille-
gaal in een schuur. Als de nieuwe 

 EN WEER WERD EEN JONGE ONDERNEMER MET LEGE HANDEN HUISWAARTS GESTUURD

Wat is goede ruimtelijke ordening?
generatie ondernemer, die samen 
met familie en bekenden het bedrijf 
runt, is het essentieel dat we als
familiebedrijf blijven functioneren
en groeien.”

Zonder redelijke grond
“De noodzaak voor een tweede 
bedrijfswoning is daarbij cruciaal. 
Ons bedrijf is volop in ontwikkeling. 
Denk aan verduurzaming en uit-
breiding van onze rundveestal,
de uitbreiding van onze winkel en 
verdere verzuiveling. Hiervoor is het 
belangrijk dat mogelijke belemme-
ringen op eigen erf tot een minimum 
beperkt worden. Echter, we onder-
vinden al geruime tijd belemme-
ringen door de aanvrager middels 
bezwaren die zonder redelijke grond 
tegen vergunde en aangevraagde 
vergunningen worden ingediend. 
Alsmede handhaving die onze 
bedrijfsvoering en vergunningen 
belemmeren. Bij het omzetten van 
bedrijfswoning naar plattelands-
woning zullen deze belemmeringen 
niet minder worden, eerder meer! 
Ons verzoek: Wij verzoeken u de 
voorliggende vergunningaanvraag
te weigeren.”

Bedrijfsvoering ernstig beperkt
Volgens Arend Hogenhout onder-
schatten de gebruikte onderzoeken 
de werkelijke situatie en is er geen 
aanvaardbaar woon- en leefklimaat. 
“Samenwerking met stoppende 
veehouders in de omgeving heeft 
geleid tot extensivering van ons 
bedrijf door middel van meer grond. 
Maar daardoor ook tot een verdub-
beling van mesttransporten, wat nog 
verder kan toenemen door strengere 
mestnormen. Het aantal transport-
bewegingen met hooi en gras is 
eveneens toegenomen. Het aantal 
bezoekers van onze winkel is twee-
maal hoger dan berekend en blijft 
toenemen.”
Hogenhout gaf aan: “De geurbelas-
ting zal ook verder toenemen door 
uitbreiding van het aantal runderen 

vanwege samenwerking met zelf 
stoppende rundveehouders. Kortom, 
geur-, geluid- en �jnstofbelasting 
worden onderschat, wat resulteert
in een niet aanvaardbaar woon- en 
leefklimaat en ernstige beperkingen 
heeft voor onze bedrijfsvoering.”

Cruciaal
Hogenhout hield de gemeenteraad 
voor dat er een onjuiste motivering
is gebruikt voor de afwijking van het 
bestaande bestemmingsplan. “In de 
motivering voor het afwijken van het 
bestemmingsplan wordt verwezen 
naar het bestemmingsplan Buiten-
gebied West, wat niet van toepassing 
is op onze locatie en dus niet als 
motivering kan dienen. Wij vragen
u daarom de belangen voor onze 
bedrijfsvoering opnieuw af te wegen 
en de vergunning niet te verlenen. 
Ons melkveebedrijf voorziet vele 
burgers en buitenlui uit de nabije 
omgeving van streekproducten
en biedt hun de mogelijkheid om 
van onze dieren en het bedrijf te 
genieten. Om dit samen met mijn 
vader te blijven voortzetten, is een 
tweede bedrijfswoning cruciaal voor 
ons. Bij voorbaat veel dank voor uw 
begrip en medewerking.”

Raadslid Ernst Schreurs (PvdA-Groen-
Links) meldde de conclusies van het 
college niet te kunnen delen. Volgens 
hem moet er een analyse komen
om te kunnen vaststellen dat er een 
aanvaardbaar woon- en leefklimaat 
is, omdat er niet te veel geurhinder 
en geluidsoverlast is. Hij deed de 
suggestie een ‘second opinion’ te 
laten opstellen. De gehele raad 
besloot vervolgens het onderwerp 
met de al aangeleverde rapportages 
later opnieuw inhoudelijk te 
bespreken. En zo werd de zaak weer 
uitgesteld en  kon de jonge onder-
nemer weer onverrichte zaken naar 
huis. Benieuwd hoelang dit nu weer 
gaat duren gezien de aankomende 
vakantieperiode.
Wordt vervolgd.

De Ronde Venen - Zondag 2 juni was 
het zover, het Nederlands Kampioen-
schap van WeKnowYouCanDance. 
Drie teams van JuudsDanceCentre, 
Saar Verdonk met haar solo, Sam 
Posdijk en Saar Verdonk met hun
duo hadden zich geplaatst voor
dit kampioenschap. Door andere 
verplichtingen konden D-formation 
en duo Saar en Sam niet mee doen 
helaas. 
Maar X-plosion, De�nition en Saar 
gingen op voor het Nederlands 
kampioenschap onder leiding van 
Nynke Brugman. In elke categorie 
mochten de zes beste teams zich nog 

eenmaal met elkaar meten dus het 
niveau lag hoog en de concurrentie 
was groot.
In wedstrijd 3 was X-plosion als eerste 
aan de beurt in categorie 4/5B free-
style, met wat kleine aanpassingen 
dansten ze hun Rihannamix super-
strak en knalden ze van het podium 
met hun vrolijke energie. Een plek bij 
de beste drie moest toch haalbaar 
zijn vandaag... Maar helaas voor hen 
geen podiumplek tijdens dit NK, waar 
zij in voorrondes nog wel een derde 
plek behaalden, vielen zij vandaag 
net buiten de prijzen. Toch super 
gedanst meiden!

Definition van JuudsDanceCentre: 
Nederlands Kampioen 2024!

De�nition mocht als allerlaatste in
de categorie hun Aladdinremix laten 
zien, ook hier hebben we na de 
verschillende voorrondes wat 
aanpassingen gedaan en dat was
te merken. Dat de choreogra�e van 
Aladdin zo’n beetje aan de andere 
kant van de wereld is verzonnen en 
gemaakt door Judith, maar hier over-
gebracht aan het team, aangeleerd 
en verder getraind en gecleand door 
Nynke, maakt deze choreo toch wel 
heel speciaal. Het energielevel lag 
hoog, strak en met de juiste myste-
rieuze uitstraling brachten zij hun 
nummer met de juiste formaties en 
techniek op het podium. En dat
heeft de jury ook gezien en beloond:
De�nition is Nederlands Kampioen 
bij WeKnowYouCanDance!
In wedstrijd 3 mocht ook Saar 
Verdonk haar solo laten zien. Zij 
bracht haar solo met veel gevoel en 
inlevingsvermogen ten tonele en 
werd beloond met een tweede plaats. 
Tweede van Nederland bij de solo’s
is een supermooie prestatie Saar!
Beide teams hebben staan genieten 
op het podium en alle meiden 
hebben even hard gestreden,
supertrots op jullie! Ze hebben als 
aandenken aan hun deelname aan 
het NK een mooie medaille 
ontvangen. Een �jne afsluiting van 
een gezellig, sportief en competitief 
wedstrijdseizoen bij WeKnowYouCan
Dance!

Vinkeveen - Op de kust voor het 
Engelse Wells-Next-The-Sea is
Vinkevener Daan Versteeg samen 
met Ton van Berkel Brits kampioen 
zeilen geworden in de Sharpieklasse. 
Dennis van Vliet, ook uit Vinkeveen, 
werd tweede, samen met Job 
Volwater.
Afgelopen ‘bank holiday’ werd
het Brits kampioenschap zeilen
in de Sharpieklasse georganiseerd.
Zeventien klassieke wedstrijd-
schepen namen het over drie dagen 
tegen elkaar op in zes manches,
waar werd gezeild om trofeeën

met indrukwekkende namen zoals 
de Duke of Connaught trophy en de 
Royal Lymington Yacht Club trophy. 
Versteeg en Van Berkel hadden goed 
de gang erin en wonnen vijf van de 
zes manches op de Noordzee, veelal 
op de voet gevolgd door Van Vliet 
en Volwater. Wells next the Sea staat 
bekend om haar sterke getijde
stroming en hoge golfslag en stelde 
ook dit keer niet teleur. De Sharpie-
klasse is sterk geworteld op de 
Vinkeveense plassen. Ze is daar de 
grootste klasse voor wedstrijd-
zeilende volwassenen.

Vinkeveners heersen
over Engelse wateren

Foto aangeleverd.Foto aangeleverd.
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En als het zonnetje schijnt is het er 
op de terrassen en aan de waterkant 
van de Amstel vaak gezellig druk. 
Eén van de restaurants is Vadevi. Het 
is absoluut de plek waar je moet zijn 
als je houdt van lekker eten en gezel-
ligheid. Je bent dan ook meer dan 
welkom voor een culinaire belevenis 
of gewoon een heerlijke cocktail met 
een bakje olijven aan de bar kan ook. 
Het motto is: ‘van het simpele, 
vanzelfsprekende, een blijvende 
herinnering maken.’ Reden om eens 
op bezoek te gaan bij de eigenaren 
Eelco Meerman en Wouter Blaser.
Omdat de heren naast Restauarant 
Vadevi ook nog het goedlopende 
cateringbedrijf Sonah Fine Foods 
runnen zijn de agenda’s aardig vol, 
daarom heb ik een afspraak op 
woensdagochtend. Bij aankomst in 
het prachtige restaurant wordt mij 
een ko�e aangeboden. Ik kies voor 
een cappuccino, hoewel dat volgens 
de Italiaanse etiquette na 11.00 uur 
eigenlijk ‘not done’ is. Maar ik heb 
geen spijt want het smaakt heerlijk 
en de presentatie in een mooie grote 
kom ziet er ook goed uit. Je proeft en 
ziet dat het niet gewoon een bakkie 
ko�e is, maar bijna een traktatie.
Dat is ook precies wat Vadevi wil 
uitstralen. 

Comfortabel
We zitten comfortabel aan de prach-
tige bar die past bij de luxe uitstraling 
van het interieur van het restaurant.
Ik ben nieuwsgierig naar de achter-
grond van deze jonge horecamannen 
die één en al passie voor hun vak 
uitstralen. Eelco is een makkelijke 

prater en verteld dat ondernemen in 
zijn DNA zit. Zijn ouders waren onder-
nemers en al op jonge leeftijd had hij 
er plezier in om de tafel te dekken als 
er thuis werd gegeten. Niet het koken, 
maar de presentatie vond hij leuk. En 
dat is er altijd in gebleven. “Lekker 
eten is belangrijk, maar het oog wil 
ook wat en daarom moet bij goed 
eten de presentatie en de bediening 
aansluiten”, zo laat hij mij weten.
Hij doorliep de Hotelschool, werkte
in verschillende gerenommeerde
restaurants en bij cateraars, zowel in 
net lagere als het topsegment. Zijn 
�loso�e is dat je je dromen achterna 
moet gaan en begon al vroeg voor 
zichzelf en belande uiteindelijk in de 
cateringbranche. Op de wijze waarop 
Eelco zich presenteert zie je dat er
een ras-entertainer en gastheer 
achter deze persoon schuilgaat. 

Helemaal thuis
Zijn compagnon Wouter voelt
zich juist weer helemaal thuis in de 
keuken en heeft zijn sporen verdiend 
in de �ne dining restaurants en heeft 
zichzelf opgewerkt tot allround chef 
met een eigen stijl en signatuur. Op 
zijn 15e jaar begon hij als afwasser/
keukenhulpje en na zijn opleiding
tot kok had hij al snel besloten dat
hij een eigen restaurant wilde 
runnen. In 2011 opende hij zijn eigen 
zaak in Vinkeveen en heeft dat jaren 
met veel plezier en succes gedaan. 
Maar ondernemen brengt ook risico’s 
met zich mee en soms komt die uit 
een hoek waar je zelf niets aan kunt 
doen. De coronacrisis was daar een 
goed voorbeeld van en zette alles op 

zijn kop. Maar Eelco en Wouter zijn 
niet alleen ondernemers maar ook 
creatief in denken en doen. Ze 
hadden inmiddels al een connectie 
en werkte zo nu en dan al wat samen. 
In de coronatijd werd de band alleen 
maar hechter en ging hun onder-
nemersbloed nog sneller stromen. Ze 
zijn toen begonnen met de verkoop 
van eenpansmaaltijden voor € 9,95. 
Toen de horeca op 1 juni 2021 weer 
open mocht kwam het idee om 
samen een pop-up restaurant te 
beginnen. Na een rondje lopen langs 
het Zijdelmeer namen ze de�nitief 
het besluit en binnen zeven dagen 
hadden ze bij het Amstelfort hun 
pop-up restaurant. Het bleek een 
schot in de roos en alles zat mee.
De mensen konden eindelijk weer uit 
eten, men ging niet op vakantie naar 
het buitenland, het was een prach-
tige zomer en alles was helemaal top. 
Beter had zij het niet kunnen 
wensen.

Enthousiast
De vaste klanten waren ook enthou-
siast en zij gaven aan dat er in 
Uithoorn eigenlijk wel behoefte was 
aan een �ne dining restaurant zoals 
zij dat hadden neergezet. Bij een �ne 
dining restaurant is er altijd aandacht 
voor details, uitvoering van de 
gerechten en het speciaal uitserveren 
van geweldig eten. Fine dining is niet 
standaard. Je komt met een bepaalde 
verwachting maar je krijgt meer. De 
klant ervaart het ook echt als een 
beleving. Dus krijg je bijvoorbeeld 
niet de standaard carpaccio voor-
geschoteld (wat natuurlijk ook heel 
lekker is!), maar deze wordt geser-
veerd met een twister van anders 
opmaken dan wat je normaal 
verwacht. Ze raakten zelf ook wel 
overtuigd dat een �ne dining restau-
rant wellicht wel een aanvulling in 
Uithoorn kon zijn op het bestaande 
aanbod aan eetgelegenheden. 
Uit die gedachte is Vadevi ontstaan 
en ze hebben een restaurant neer-

In het centrum in Uithoorn op het Marktplein zijn een aantal horeca-
gelegenheden. Het is dus de plek waar je moet zijn als je gezellig een 
avondje uit wilt of tussendoor een hapje of drankje wilt nuttigen.

Uithoorn verdient een 
restaurant als Vadevi

Foto’s:  Anne van Zantwijk.

gezet in het hartje van Uithoorn, aan 
de Amstel. Het moest een restaurant 
zijn dat net een beetje anders is dan 
de bestaande zaken. Een plek waar 
iedereen zich welkom voelt en het 
gezellig is. Laagdrempelig, informeel, 
maar dat je wel voelt dat je een 
avondje uit bent. Eelco geeft aan
dat zij van mening zijn dat je tegen-
woordig wel iets extra’s moet 
brengen, want overal in de hele 
horeca stijgen alle prijzen. Dan
moet de klant wel waar voor zijn
geld krijgen en een stukje kwaliteit
en service mogen verwachten.

Goed gelukt
Dat lijkt goed gelukt bij Vadevi. Als je 
er binnenstapt merk je dat het een 
uitstraling van allure heeft. Het voelt 
anders en er hangt een �jne sfeer. 
Eelco zegt: “Ons team staat klaar om 
je een geweldige ervaring te geven. 
Ons motto is: ‘van het simpele, 
vanzelfsprekende, een blijvende 
herinnering maken’. We doen er alles 
aan om dit waar te maken. Met super 
service en persoonlijke aandacht 
zorgen we ervoor dat je je direct 
thuis voelt. We zetten dus niet alleen 
de borden op tafel, maar leggen ook 
uit wat er op je bord ligt en adviseren 
bij de wijnkeuze. Elke maaltijd bij 
Vadevi is een bijzondere beleving”. 
Wouter vult nog aan: “Daar selecteren 
wij ook ons team op. Ons team is dan 
ook jong, bevlogen met passie voor 
het vak en stralen vooral gezelligheid 
en klasse uit. Het is een gezellig team 
onder leiding van onze bedrijfs-
leidster Tamar. Wij hebben dan ook 
het volste vertrouwen in het team 
waardoor ik mij volledig in de keuken 
kan richten op het maken van bour-
gondische gerechten en Eelco ruimte 
heeft om aan de voorkant als een 
echte gastheer her en der een praatje 
te maken met de gasten en de 
puntjes op de i te zetten. Voor ons
is dat de perfecte combinatie”.
Het is natuurlijk ook mooi dat beide 
heren zelf ook in Uithoorn en De 
Kwakel wonen. Twee normale lokale 
jongens die doen wat ze het liefste 
doen en dat is lekker eten serveren 
met goede wijn in een gezellige sfeer. 
Dat ze weten wat er zich lokaal 
afspeelt blijkt uit het feit dat de 
wijnen op de wijnkaart zijn samenge-
steld in samenwerking met de lokale 
leveranciers de Wijnschuur & Vinocerf. 
De overige wijnen worden door de 
eigen sommelier geïmporteerd. Het 
liefst zijn dat wijnen gemaakt met zo 
min mogelijk ingrijpen door de wijn-
maker, want mooie wijnen ontstaan in 
de wijngaard. Het zijn wijnen gemaakt 
van lokale en soms bijna uitgestorven 
rassen met een lage productie van 
een kleine 1000 tot 6000 �essen per 
jaar. Deze zeldzame unieke parels zijn 
in Nederland bijna alleen beschikbaar 
bij ons in Uithoorn. Daarnaast doen 
we eigenlijk heel veel met Nederlands 
en lokale producten en verantwoord 
gekweekte vis. 

Grote keus
Er is er een grote keus op de uitge-
breide kaart voor elke smaak en
gelegenheid. Je kan kiezen voor à la 
carte. Op dit menu creëren ze een 
unieke culinaire ervaring waar Neder-
landse smaken samenkomen met 
wereldse invloeden gebruikmakend 
van lokale seizoen producten en 
combineren ze met aroma’s uit 
verschillende keukens. Hierdoor 
ontstaat een reis van genot. Maar je 
kan natuurlijk ook kiezen voor de 
rijke smaken van het seizoen met het 
speciale seizoen menu. De chef-kok 
heeft een ver�jnd menu samen-
gesteld met de beste lokale seizoen 
producten, gecombineerd met crea-
tieve en smaakvolle bereidingen die 
de essentie van elk seizoen weerspie-
gelen. Je kunt kiezen uit een stan-
daard menu, een vegetarisch menu 
of een 3 tot 6-gangen diner met een 
wijnarrangement. En voor de lunch 
of een borrelhap is er ook genoeg 
keus. En een heerlijk wijntje op het 
terras is natuurlijk ook geen straf. 
De gemeente Uithoorn ondergaat
de laatste jaren een metamorfose
en werkt op veel plaatsen aan een 
betere uitstraling van de openbare 
ruimte. En met de nieuwe tramlijn
en de ligging aan de Amstel trekt het 
ook steeds meer toerisme en gasten 
van buiten de gemeente. Een restau-
rant met de allure van Vadevi past 
daar wat mij betreft heel goed bij. 
Uithoorn verdient dan ook een 
restaurant als Vadevi. 
Toch kan ik mij ook voorstellen dat 
het even wennen is voor de mensen 
in Uithoorn om zo een trendy restau-
rant binnen te stappen. Het is name-
lijk net even anders dan een gewoon 
restaurant en wellicht is er daarom 
voor mensen nog wat drempelvrees 
en kiest men toch maar voor het 
vertrouwde restaurant, de Italiaan, 
sushi of de chinees. Maar bij Vadevi
is een avondje uit creatief en onder-
scheidend. Het is veel laagdrempe-
liger dan u denkt en met het gezellige 
personeel is er een no-nonsens sfeer 
met alle aandacht voor de klant. Je 
voelt je er snel op je gemak. Het is 
klasse maar je zit er toch lekker op je 
gemak! En je hoeft absoluut niet strak 
in het pak en met een dikke porte-
monnee naar binnen te stappen. 
Ik raad de inwoners van Uithoorn
dan ook aan om gewoon eens een 
bezoek te brengen bij Vadevi om het 
zelf te ervaren en zich gastronomisch 
te laten verassen en te verwennen. 
Of ga gewoon eens lekker aan de
bar zitten en bestel eens een cocktail 
met een bakje olijven en een heerlijk 
dungesneden hammetje. Het is 
lekker dichtbij en makkelijk te 
bereiken met de �ets of per voet.
Ook is het natuurlijk heel aantrekkelijk 
voor de inwoners uit de aanliggende 
dorpen en steden om eens een 
bezoekje te brengen aan dit gewel-
dige restaurant aan de Amstel. Daar 
krijg je geen spijt van! Gewoon doen! 
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Wilnis - Zaterdag is de MO11-1 van 
CSW voor de tweede keer periode-
kampioen geworden. Na een moei-
lijke start van het seizoen met veel 
tegenslagen is het hen toch gelukt 

om voor de tweede keer periode-
kampioen te worden. Ze hadden
nog 1 puntje nodig en die hebben
ze door met 4-0 te winnen van
Hooglanderveen binnengehaald. 

CSW MO11-1 weer periodekampioen

Foto aangeleverd.Alle �nalisten van de 18-holes baan.                                                           Foto aangeleverd.

Alle �nalisten van de par-3 baan.                                                                 Foto aangeleverd.

Golfclub Veldzijde club-
kampioenschappen Matchplay

Wilnis - Op zondag 26 mei 2024 en
2 juni 2024 zijn de �nales van de 
clubkampioenschappen Matchplay 
van Golfclub Veldzijde in Wilnis 
gespeeld, op de prachtige banen
van Golfpark Wilnis. Tijdens het 
eerste weekeinde was het de beurt 
aan de spelers van de par-3 baan
en het volgende weekeinde aan de 
spelers van de 18-holes baan.

Matchplay is een spelvorm waarin je 
over 18 holes per hole voor de winst 
speelt. De speler die het minste 
slagen doet over een bepaalde hole, 
heeft die hole gewonnen. Op deze 
manier krijg je 18 holes lang de kans 
je voorsprong uit te bouwen of je 
achterstand weg te werken.

Alle winnaars werden in het zonnetje 
gezet door één van de bestuursleden 
en gingen naar huis met een prach-
tige bos bloemen en de welver-
diende trofeeën. De uitslag:

Dames par-3:  1. Monique Nijman,
2. Nel Lindeman, 3. Ans Dionisius. 
Heren par-3:     1. Marcel Buyink  ,
2. Dick Blekman  , 3. Cor Meulenbelt.
Dames 18-holes:    1. Lia Huiskes,   
2.Cora Jonkers, 3. Patty Steenoven
Heren 18-holes:  1. Jessie van de 
Graaf, 2. Remco Warlicht, 3. Chiel 
Aufenacker.

Wilnis - Om niet in de nacompetitie 
te belanden voor lijfsbehoud moest 
CSW op eigen veld winnen van RCL 
dat al zeker was van de derde plek en 
eigenlijk nergens meer om speelde. 
Het werd een ware thriller in Wilnis 
waar CSW drie minuten voor tijd de 
winnende tre�er maakte via good 
old Stefan Tichelaar. Beide ploegen 
klapten er vol op in een boeiende 
eerste helft. De beste kansen waren 
voor het goed voetballende RCL dat 
een kopbal over het doel van Rahim 
Gok zag verdwijnen en na een prima 
aanval werd de bal bij de tweede 
paal eveneens over het doel 
geschoten. Voor CSW was Stijn Mole-
naar dicht bij de openingstre�er met 
een prima kopbal maar de doelman 
van RCL redde met een goede re�ex. 
CSW had pech dat de bal net niet 
goed werd geraakt na een paar 
prima voorzetten. Hoekschoppen 
aan beide kanten leverde ook niet 
het gewenste resultaat op.
Na een kwartier in de tweede helft 
was het RCL dat op voorsprong 
kwam. Na een voorzet vanaf links 
werd de bal goed gecontroleerd 
door de spits die vervolgens laag 
inschoot. CSW stond voor de

onmogelijke opgave om twee keer
te scoren. Maar vlak na de openings-
tre�er kwam CSW al op gelijke 
hoogte. Elroy Baas verzond de bal 
richting de tweede paal waar Bram 
Bode de bal perfect raakte en de 
doelman volledig kansloos liet.
Er gloorde weer hoop in Wilnis en 
CSW ging op zoek naar de bevrij-
dende tre�er en er ontstonden ook 
wat dreigende momenten die door 
de doelman onschadelijk werden 
gemaakt.

Op zoek
RCL ging ook op zoek naar de over-
winning en verhoogde de druk op 
het doel van CSW maar alles werd
in de strijd gegooid om RCL van het 
scoren af te houden en ook een paar 
prima reddingen van doelman Gok 
hielden CSW in de wedstrijd. Met 
nog drie minuten op de klok een 
lange bal richting Molenaar die 
vervolgens prima doorkopte op 
Stefan Tichelaar die op het moment 
van koppen achter zijn man vandaan 
kwam. De doelman van RCL aarzelde 
en met een simpele voetbeweging 
deponeerde Tichelaar de bal in het 
net. Protesten voor buitenspel 

CSW handhaaft zich
in de tweede klasse

werden door de scheidsrechter
genegeerd en de 2-1 stond op het 
scorebord. RCL deed er nog van alles 
aan om op gelijke hoogte te komen 
en zo ontstonden er een paar hache-
lijke momenten binnen de zestien-
meter van CSW en zelfs de doelman 
van RCL ging mee naar voren om
een punt uit het vuur te slepen en zo 
CSW naar de nacompetitie te duwen. 
Zover kwam het niet en na het 
laatste �uitsignaal van de scheids-
rechter groot feest in Wilnis vanwege 
het behoud in de tweede klasse en 
een RCL dat hevig teleurgesteld huis-
waarts mocht gaan. Uiteindelijk
heeft het recht over het hele seizoen 
genomen gezegevierd en blijft CSW 
terecht in de tweede klasse al had
de trainer van RCL dat graag anders 
gezien getuige zijn uitspraak na
de wedstrijd dat hij liever EMM in
de tweede klasse ziet dan CSW.
Hij vond blijkbaar ook de winst op 
CSW belangrijker dan de komende 
nacompetitie wedstrijd voor 
promotie door spelers met kramp 
lekker door te laten spelen.
Voor CSW een prima afsluiting
van het seizoen waarin het werd 
geteisterd door vele langdurige
blessures en de complimenten
zeker op zijn plaats zijn voor trainer 
Michel Strating en zijn assistent
Guus Verhoef.

Mijdrecht - NewBuy Management 
BV uit Mijdrecht is dit jaar de nieuwe 
sponsor van het tweede mix team 
van Tennis Vereniging De Ronde 
Vener tijdens de voorjaarscompetitie 
op de zondag.
Het team, bestaande uit Claudia,
Kiki, Maaike, Shantalla, Charlotte en 
de mannen Jeroen en Jeroen, is door 
Jeroen van Nieuwkoop geheel in
het nieuw gestoken.
De afgelopen weken zijn er leuke 
partijen gespeeld en mede door
de mooie en stoere out�t is er een 
tweede plek in de poule veroverd.

NewBuy Management nieuwe sponsor TVDRV

Foto aangeleverd.

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
speelde de hoofdmacht van De 
Vinken de laatste thuiswedstrijd van 
het veldseizoen. In een spannende 
wedstrijd werd in de slotfase met
20-18 afgerekend met koploper 
Vriendenschaar uit Bodegraven. 
Daarmee stelde De Vinken behoud
in de eerste klasse veilig.
Voor beide ploegen stond er iets
op het spel in deze voorlaatste speel-
ronde. Vriendenschaar zou bij winst 
het kampioenschap binnenhalen.
Er was dan ook een �inke supporters-
schare meegereisd voor de nodige 
aanmoediging. De Vinken, gespon-
sord door Koeleman Elektro, zou bij 
winst verzekerd zijn van handhaving 
in de eerste klasse. Bovendien zou 
het gat met Vriendenschaar dan
nog slechts twee punten zijn.
Zoals verwacht werd het dan ook
een wedstrijd waarin beide ploegen
er vol voor gingen.

Vrije ballen en strafworpen
De basisacht van De Vinken begon in 
de eerste aanval met Zoë van Dasler, 
Robin van der Vliet, Nieko Dankel-
man en Jerom Stokhof. De eerste 
verdediging werd gevormd door 
Deena Dankelman, Eva Hemelaar, 
Jelle Mul en Levi Kroon. Na de 
openingsscore door Nieko 
Dankelman ging de wedstrijd in
de beginfase gelijk op, niet alleen
in scores maar ook in de manier 
waarop. Halverwege de eerste helft 
stond het 5-5, waarvan maar liefst 
zeven punten uit een vrije bal of 
strafworp kwamen. Daarna nam
De Vinken even het initiatief. Via
nog maar eens een vrije bal van Levi 
Kroon, een prachtig afgerond kansje 
van Jelle Mul en een afstandsschot 
van Jerom Stokhof liep de thuisploeg 
uit naar 8-5. Vriendenschaar vond 
echter via twee afstandsschoten 
weer aansluiting, waarna de Vinken-
dames Eva Hemelaar en Robin van 
der Vliet de voorsprong weer op drie 
punten zetten: 10-7. De Vinken ging 
uiteindelijk met een 11-9 voorsprong 
de rust in.

Spannend
Na rust kwam Vriendenschaar prima 
uit de startblokken. Op kampioens-
missie scoorden de bezoekers snel 
de 11-10. Via Robin van der Vliet, die 
zeer trefzeker was vandaag, liep De 
Vinken nog even uit, maar met nog 
ruim twintig minuten op de klok 

stond de stand weer volledig gelijk. 
Het spelbeeld werd soms wat 
rommelig, met een aantal herhaalde-
lijke overtredingen waar veelvuldig 
voor werd ge�oten. De strijdlust
en spanning waren er echter niet 
minder om. Het bleef stuivertje 
wisselen, van 12-13 naar 14-13, naar 
15-15 en 17-17. Beide ploegen waren 
er duidelijk op gebrand om de winst 
binnen te halen. De Vinken moest 
zowel Deena als Nieko Dankelman 
vrij snel na elkaar met een blessure 
wisselen. Zij werden vervangen door 
Jiska Kroon en Tom Vis, die beiden 
een zeer verdienstelijke invalbeurt 
maakten.

Slotfase
In de slotfase wist De Vinken een 
beslissend gat te slaan. Via een 
kansje van Jelle Mul en een afstands-
schot van Eva Hemelaar was daar de 
twee punten voorsprong. Vrienden-
schaar kreeg nog een strafworp en 
maakte 19-18, maar in de laatste 
minuut zorgde Robin van der Vliet 
voor haar zesde doelpunt en de 
20-18 overwinning.
Nog even geen feest voor het 
meegereisde publiek, waarvoor het 
volgende week nogmaals nagel-
bijten wordt. Door de overwinning is 
het gat tussen De Vinken en Vrien-
denschaar gedicht tot slechts twee 
punten. Het blijft dus spannend tot 
de laatste ronde is gespeeld.

Winst en behoud in de
eerste klasse voor De Vinken

Foto:  Bert Lommers Fotogra�e.
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Uithoorn - Met groot enthousiasme 
en plezier heeft Tupkertaaltraining 
en Cricket Club Qui Vive hun succes-
volle samenwerking verlengt voor 
nog eens vier seizoenen. Na twee 
jaar van intensieve en vruchtbare 
sponsoring, hebben beide partijen 
besloten om deze sterke band voort 
te zetten, met als doel het verder 
ontwikkelen en realiseren van hun 
gezamenlijke ambities. 

Cricket Club Qui Vive, opgericht in
de jaren tachtig van de vorige eeuw, 
is een van de grootste cricketclubs in 
Nederland. Met meer dan 200 actief 

spelende leden en speelvelden in 
zowel Amsterdam als Almere, is de 
club een belangrijke speler binnen 
de Nederlandse cricketwereld. Veel 
van haar jeugdspelers maken deel uit 
van selectieteams van de Koninklijke 
Nederlandse Cricket Bond (KNCB), 
wat het hoge niveau en de kwaliteit 
van de club benadrukt.

Over Tupkertaaltraining
Tupkertaaltraining is een gerenom-
meerde taalschool met bijna 25 jaar 
ervaring gevestigd in Uithoorn. Met 
een team van 14 docenten biedt
de school Nederlandse lessen aan 

Tupkertaaltraining
verlengt sponsorcontract

Foto aangeleverd.

Foto aangeleverd.

Foto aangeleverd.

expats en nieuwkomers in Neder-
land. Daarnaast organiseert Tupker-
taaltraining ambitieuze in-company 
taalprogramma’s, waarmee ze zich 
onderscheiden in de taalsector. 
Tupkertaaltraining is ook sponsor 
van de Koninklijke Nederlandse 
Cricket Bond (KNCB). 
Ajit Skanda, voorzitter van het 
bestuur van Cricket Club Qui Vive, 
reageert verheugd op de verlenging 
van het sponsorcontract: “We zijn 
enorm blij dat Tupkertaaltraining 
zich na twee intensieve sponsorjaren 
nog eens vier jaar aan onze club 
verbindt. Dit biedt ons de mogelijk-
heid om onze ambities verder te 
ontwikkelen en waar te maken. De 
steun van Tupkertaaltraining is van 
onschatbare waarde voor ons.” 
Marijke Tupker, eigenaar en oprichter 
van Tupkertaaltraining, voegt hieraan 
toe: “Cricket is een fantastische sport 
en veel van onze klanten spelen het 
graag. Taal leren is net als sporten; 
hoe meer je oefent en traint, hoe 
beter je erin wordt. Daarom geloven 
wij sterk in onze samenwerking met 
Qui Vive. Sport is belangrijk voor 
lichaam en geest en brengt mensen 
samen. Wij helpen graag mee om 
ambities te verwezenlijken!” Cricket
is een inclusieve sport en wij vinden 
het belangrijk om de cricket commu-
nity te ondersteunen en een bijdrage 
te leveren aan de verdere groei en 
ontwikkeling van Cricket in Neder-
land.

Uithoorn - Ook in de laatste compe-
titiewedstrijd van het seizoen 2023-
2024 is door Legmeervogels niet 
verloren. Thuis tegen Buitenveldert
is het 2-2 geworden. In dit duel stond 
er voor Buitenveldert toch nog wel 
wat op het spel. Bij winst zou Buiten-
veldert in de eerste ronde van de 
nacompetitie zijn vrijgesteld. Bij 
verlies kon de periodetitel zelf nog 
naar DWS gaan en bij een gelijkspel 
moet Buitenveldert op zaterdag
1 juni gelijk aan de bak. Inmiddels is 
de wedstrijd gespeeld en is de eerste 
wedstrijd in de nacompetitie gelijk 
de laatste geworden. In en tegen 
Castricum  wordt het liefst 8-0 voor 
Castricum. Buitenveldert speelt dan 
ook volgend seizoen in de derde 
klasse.
Legmeervogels wilde in het duel 
tegen Buitenveldert zijn sportieve 
plicht gewoon vervullen en wilde 

ook zeker niet verliezen. De laatste 
nederlaag dateert alweer van
25 november 2023. Legmeervogels
is de hele wedstrijd het team wat
het meeste recht heeft op de drie 
punten. Buitenveldert moet het 
vooral hebben van de counters.
De vele counters levert slechts één 
tre�er op. Dit komt mede door het 
fantastisch optreden van doelman 
Alec Buijs. Eénmaal was hij kansloos 
bij een inzet van Schadrac Leijgraaf. 
Legmeervogels komt dan weer op 
gelijke hoogte door Mitchell Verschut 
die dan ook afscheid neemt van het 
selectievoetbal met een fraaie tre�er. 
Dan slaat Buitenveldert wederom toe 
en weer is het Schadrac Leijgraaf die 
weet te scoren. Legmeervogels is 
geenszins van plan om met een 
nederlaag van het veld te stappen en 
in minuut 84 is het Camiel Schouten 
die er 2-2 van weet te maken. Dit is 

Legmeervogels
blijft ongeslagen

dan gelijk de eindstand van dit duel.
Legmeervogels is dan kampioen 
geworden in de derde klasse B met 
18 wedstrijden gewonnen, vier gelijk 
en twee verloren duels. Ook een fraai 
doelsaldo: scoorden liefst 79 keer. 
Het meeste van de 13 clubs en kreeg 
ook nog eens de minste doelpunten 
tegen van alle teams in deze klasse, 
namelijk 22.

Dit duel staat ook in het teken van 
afscheid nemen. Zo levert René
v.d. Nolk van Gogh na negen jaar
zijn grensrechters vlag in. Mitchell 
Verschut stopt ook en dit na 243 
wedstrijden in de zondag en 
zaterdag 1 van Legmeervogels.
Een week eerder is ook Jordi Holt 
afgezwaaid als selectiespeler. Hij 
doet dit na 165 duels in de zondag 
en zaterdag 1. Ook wordt afscheid 
genomen van teammanager Lorenzo 
Gerritse. Zijn drukke werkzaamheden 
blijken toch niet zo goed te combi-
neren te zijn met het manager zijn
bij de zaterdag 1.

Uithoorn - Zondag 2 juni was het 
zover, het Nederlands Kampioen-
schap van WeKnowYouCanDance. 
Met zes selectie groepen hebben zij 
afgelopen zondag aan het NK mee 
mogen doen. Dat ze allemaal al
geselecteerd waren was al geweldig, 

maar ze gingen met vier keer prijs 
naar huis, wat een toppers allemaal! 

Alle kinderen hebben als aandenken 
aan het NK een medaille mogen 
ontvangen. Wat een geweldige 
afsluiting van het seizoen!

Let’s Dance Amstelhof
vier keer prijs op het NK

Uithoorn - Afgelopen zaterdag is
het eerste team van de Meisjes A1 
(tegenwoordig heet dit Meisjes 
onder 18) kampioen geworden in
de Sup-top klasse van hockey. Een 
prachtig mooie prestatie. Het leuke, 
hechte team speelde een prachtige 
uitwedstrijd in Rijswijk en moesten 
ook echt winnen om bovenaan de 
lijst te eindigen. 
Binnen 2 minuten kwamen ze op
een mooie 1-0 voorsprong. Ze lieten 
prachtig samenspel zien en het 

plezier en de hockeytechniek waren 
goed zichtbaar.
Op de tribune zaten de supporters 
vol spanning te kijken en waren
als echte twaalfde man aan het 
meeleven en aanmoedigen.
In het laatste kwart werd de zege 
met een prachtige 2-0 onderstreept. 
De champagne is ontkurkt en de 
meiden hebben nog een mooi 
feestje gevierd.
Wat een prachtig seizoen was het. 
Wat een ontlading en wat verdiend.

Meisje A1 Qui Vive
ongeslagen Kampioen

De Kwakel - De laatste avond van 
het seizoen kwamen er 30 paren 
bridgen. In de A-lijn kwamen op
de eerste plek met 65.18% Mees & 
Heleen van der Roest, gevolgd met 
60.71% Jaap & Andre Verhoef. De 
derde plaats was met 57.44% voor 
Agnes de Kuijer & Ans Nieuwendijk. 
Op spel 12 werd drie keer slem 
geboden, maar Trudie Zandbergen 

en Tijmen van Dongen haalden zelfs 
6 harten plus één. In de B-lijn op de 
eerste plaats met 60.42% Nel Bakker 
& Marianne Kamp, gevolgd met 
56.94%  door Riet & Wim Beijer.
Een mooie derde plek met 56.25% 
was voor Bea & Ted Verdegaal.
De volgende zitting is op
5 september a.s.
Meer info: bvkbestuur@yahoo.com.

Slotdrive Bridge in De Kwakel

Uithoorn - Veel deelnemers waren 
verrast door de route dit jaar. Zelfs 
mensen die al meer dan 20 x hadden 
deelgenomen aan de Dorpentocht 
�etsten stukken die ze nooit eerder 
hadden gezien. Het blijkt steeds weer 
dat de organisatie van de Dorpen-
tocht �etspaden weet te vinden die 
voor de meesten onbekend zijn. 
Steeds weer ontdekken deelnemers 
dat de omgeving waar zij wonen veel 
mooier is dan je verwacht. Maar ook 
leer je de aangrenzende dorpen wat 
beter kennen. Traditiegetrouw loopt 
de route via Aalsmeer, Uithoorn en 
Amstelveen. Dit jaar ging de tocht 
ook een stukje door Amsterdam, waar 
het op verzoek de Oeverlanden aan 

deed, Badhoevedorp en Hoofddorp. 
Een zeer gevarieerde route.
Het weer heeft veel invloed op het 
aantal deelnemers aan de Dorpen-
tocht. We hebben nogal een nat voor-
jaar en menigeen was verbaasd dat 
de Dorpentocht er nu al was. Het 
weer was de hele week, voorafgaand 
aan de tocht, zeer wisselvallig met 
maar één droge dag. De dag van de 
Dorpentocht begon fris en bewolkt 
maar rond het middaguur brak de zon 
door en de hele dag geen spat regen. 
Ideaal �etsweer volgens de 1.039 
deelnemers. Die allen genoten 
hebben van de 45ste Dorpentocht. 
Het deelnemersveld is de laatste jaren 
aan het vergrijzen maar de organi-

De 45ste Dorpentocht
in het zonnetje

satie was blij te zien dat er toch
ook weer een wat jonger publiek 
deelnam. Soms zelfs met drie
generaties tegelijk. De jongste deel-
nemer was slechts vijf jaar. Hij �etste 
de 35 km samen met z’n ouders.
Het goede doel waarvoor de deel-
nemers dit jaar �etsten was het 
Prinses Beatrix Spierfonds. Na aftrek 
van kosten bleef er € 3.956, – over 
voor het Spierfonds. En dat is een 
mooi bedrag waar het Spierfonds
blij mee is. Miriam Mahieu kwam 
namens het Spierfonds de cheque
in ontvangst nemen.

De 45ste was weer een lustrum en 
dan heeft de Dorpentocht altijd iets 
extra’s. Deze keer waren er prijzen te 
winnen. De trekking zal komende 
week plaatsvinden en de uitslag 
bekend gemaakt worden.
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